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La Unió Esportiva Castellar tindrà el 

seu segon equip a Segona Territorial 
la pròxima temporada
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ACTUALITAT P3ACTUALITAT P10-11

Els estudiants 
locals són 
optimistes 
davant la nova 
selectivitat

Els portaveus 
municipals 
passen revista 
a tres anys 
de mandat

El nombre 
de terrasses 
es dobla en 
cinc anys 

ACTUALITAT P4

 Castellar compta aquest estiu amb 33 terrasses 
al carrer, tres més que l’any passat

En paral·lel al creixement de l’hostaleria a la via 
pública, augmenten les llicències per a tot l’any   La terrassa del bar del Mercat és un punt molt concorregut aquests dies. || JOSEP GRAELLS

 D’esquerra a dreta, Permanyer (ERC), Gatell (CiU), Llobet (L’A) i González (PSC) || J.G.

Organitzen 
una festa
nostàlgica 
per recordar 
la ‘disco Cali’

ACTUALITAT P15
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Els conillets d’Índies 
de la nova selectivitat

Aquest juny s’estrena un nou 
model de selectivitat i 85 alumnes 
castellarencs hauran de superar-la 
si volen accedir a la universitat el 
proper setembre. Les noves proves 
suposen un canvi en l’estructura i 
també en l’enfocament. El princi-

  Cristina Domene

 Billy Juanico, Yaiza Filter, Marc Farriol i Diandra Ortiz faran les proves de selectivitat els dies 9, 10 i 11 de juny, després d’endarrerir-se un dia per la vaga convocada. || c.d.

La prova d’accès a la universitat d’enguany és la primera que es fa seguint la Llei Orgànica d’Educació

pal radica en què l’examen tindrà 
dues fases, una general i obligatò-
ria per a tots els alumnes, i una 
altra específica, de caràcter vo-
luntari, que servirà per pujar nota, 
mai per abaixar-la.  

A la general, a Catalunya, els 
alumnes han de fer cinc proves: 
català, castellà, llengua estrange-
ra, història o filosofia i una cin-

quena de modalitat depenent del 
batxillerat estudiat. El càlcul de la 
nota, per tant, també es modifica-
rà. En primer lloc, es calcularà la 
nota de la fase general. Per calcu-
lar la nota final, es tindrà en comp-
te un 40% el resultat de l’examen i 
un 60% de l’expedient de Batxille-
rat. Finalment, se sumarà la nota 
obtinguda a la prova específica, si 

s’ha realitzat.
Els alumnes, encara que se 

senten com a conillets d’Índies, no 
creuen que el nou model els perju-
diqui. Marc Farriol, del Puig de la 
Creu, vol estudiar Enginyeria In-
dustrial: “Crec que la selectivi-
tat no s’hauria de fer, s’hauria 
d’accedir a la universitat amb la 
nota del batxillerat, perquè són 

dos anys i la selectivitat són tres 
dies, si per exemple, tens febre, 
perds molt. Jo ho porto bé i faré 
matemàtiques i física per apu-
jar nota”. Diandra Ortiz, de l’IES 
Castellar, també farà dues assig-
natures específica per apujar nota: 
“Et pots presentar a tres assig-
natures com a molt i de les dues 
que treguis les notes més altes 
són les que sumen. Si et va ma-
lament, no passa res, per tant, jo 
crec que en aquest aspecte la se-
lectivitat nova ens afavoreix”.

Billy Juanico, company de 
classe d’en Marc creu que fins i tot, 
els anirà bé fer de conillets d’Ín-

42 alumnes de l’IES 

Castellar i 43 de l’IES 

Puig de la Creu faran la 

selectivitat enguany 

dies “perquè no voldran dir que 
el nou model ha anat malament i 
seran més benèvols amb les pro-
ves i les notes”. Aquesta qüestió 
els hi preocupa més. “Les notes 
de tall pujaran bastant, perquè 
les ponderacions de la selectivi-
tat vella es feien sobre 10 i ara 
optem a 14 punts, per tant ens 
veiem obligats a fer les optatives 
perquè representa que ara el 5 
està en el 7”, explica en Marc. 

Malgrat aquest inconveni-
ent, Yaiza Filter, de l’IES Puig de 
la Creu, opina que la LOE benefi-
cia, sobre tot, als alumnes que, com 
ella, només necessiten un cinc per 
accedir a la universitat. “Si neces-
sites un cinc a la carrera, només 
cal que et presentis a la fase ge-
neral i no cal que estudiïs més. 
Jo faré llatí i art, per intentar 
apujar nota i si no em surten bé, 
no em perjudica”. La selectivitat 
havia de començar el dia 8 de juny, 
però a causa de la vaga de funcio-
naris, es realitzarà els dies 9, 10 i 
11 de juny. 



ACTUALITAT

04 dEL 4 AL 10 dE Juny dE 2010· cAStELLAR dEL vALLèS

LLEURE A LA FRESCA

Les terrasses de restauració 
s’han duplicat des del 2005

L’estiu és l’època de l’any en què 
la gent surt més al carrer. Els dies 
s’allarguen i l’oci fora dels locals 
tancats i a l’aire lliure es conver-
teix en una necessitat. Per donar 
resposta a aquesta demanda que 
hi ha entre els ciutadans, des de ja 
fa força anys els carrers dels muni-
cipis catalans s’omplen de terrasses 
de bars i restaurants que estenen 
els seus serveis a l’aire lliure. A Cas-
tellar, de fet, en els darrers 5 anys el 
nombre de terrasses s’ha duplicat. 
A l’any 2005, es van demanar 15 lli-
cències de terrasses d’estiu i en el 
darrer any el consistori ha autorit-
zat la ubicació de 33 terrasses. 

“És una dada superior a la 
de l’any passat, quan se’n van 
concedir 30, i això confirma una 
tendència a l’alça”, apunta el re-
gidor de Comerç, Òscar Lomas.  
Aquest creixement no només ha 
tingut lloc a l’estiu, sinó que l’hi-
vern passat es van demanar 8 lli-
cències, mentre que fins al 2007 no 
se n’havia demanat cap. 

“Aquestes xifres són molt 

 Mireia Sans

positives, tenint en compte el con-
text de crisi econòmica i l’esforç 
addicional que fan aquests es-
tabliments”, diu Lomas. I és que, 
per al regidor, les terrasses de bars 
i restaurants donen vida al poble i 
ofereixen un millor servei i de més 
qualitat als castellarencs. “Si la 
gent vol prendre alguna cosa a 
una terrassa ho pot fer sense 
sortir de Castellar amb una ofer-
ta molt variada”, afirma Lomas, ja 
que 33 establiments permeten ofe-
rir serveis molt diferenciats.

millor imatge || Les terrasses pre-
senten aquest any una imatge di-

ferent a la d’anteriors edicions, 
ja que s’ha produït un canvi en la 
normativa per tal de poder ubi-
car una terrassa al carrer. Abans, 
però, aquest desplaçament dels 
establiments a l’exterior es feia 
només amb la ubicació de les tau-
les i les cadires, però ara “hi hem 
sumat un punt de qualitat”, afir-
ma el regidor. 

Ara, els establiments de res-
tauració estan obligats a col·locar 
les taules i les cadires a una ter-
rassa fixa amb un tancat fet que, 
diu Lomas, “millora la seva imat-
ge exterior”. Així, aquest any, se 
situen unes plataformes elevades  

que no estan ubicades sobre la vo-
rera, sinó sobre l’asfalt. “D’aques-
ta manera, s’aconsegueix no di-
ficultar el pas dels vianants” 
diu Lomas, que afegeix també 
que aquesta nova ubicació “gene-
ra algunes queixes per part dels 
ciutadans perquè implica treu-
re places d’aparcament”. Una 
situació que només ha estat pen-
sada per aquells establiments de 
restauració que han de col·locar 
les terrasses a la vorera de la via 
pública. En aquest sentit, els que 
es troben en places o zones per vi-
anants no han hagut d’instal·lar 
aquestes plataformes elevades. 

 Una de les terrasses més céntriques i característiques de la vila, la de la Jijonenca al carrer Sala Boadella, en un dels moments de més afluència. || JOSEP GRAELLS

Castellar comptarà 
aquest any amb 33 
llicències de terrasses 
a l’aire lliure

Creix de manera 
notable el nombre 
de llicències de 
terrasses d’hivern

 Juan Romero, propietari del Mesonet

“El carrer 
hauria de ser 
per a vianants 
i la terrassa 
funcionaria 
millor”

Un dels establiments de Castellar que compta amb 
una terrassa com a oferta addiccional per als seus cli-
ents és el Mesonet, que està ubicat al carrer Montca-
da. Un  bar-restaurant que ofereix esmorzars, però 
també dinars i sopars. Es tracta d’una d’aquestes 
terrasses que compten amb una plataforma elevada 
sobre de la mateixa calçada i no de la vorera. “Com a 
ubicació ens sembla bé”, apunta Juan Romero, que 
es propietari de l’establiment. La terrassa del Me-
sonet està oberta des de principis de mes de maig, 
però, la feina “ens va malament”, apunta Romero. 
I és que, diu Romero, que el temps no els ha estat 
acompanyant durant aquest primer mes de terras-
sa, “si no hi ha sol o bons dies, els clients no s’as-
seuen a fora”. En aquesta línia, la terrassa ofereix 
servei des de les 9 del matí i fins després del servei 

del vespre. “Des de les 9 del matí podem fer un en-
trecot, una botifarra o un peix a la planxa, el que 
vulgui el client”, detalla Romero. 

El propietari considera que part de la culpa que 
el servei de la terrassa no acabi de funcionar del tot 
és del consistori. “L’Ajuntament no col·labora en 
res perquè la terrassa d’aquest carrer concreta-
ment pugui funcionar”, detalla el propietari del Me-
sonet. I és que Romero considera que seria necessari 
que el carrer fos per a vianants, “com a mínim, els 
caps de setmana”, perquè, diu, els clients “no s’atu-
ren si han d’estar al costat dels cotxes”. En aquesta 
línia, diu el propietari de l’establiment, que el consis-
tori sí que funciona “quan arriba el moment de re-
captar diners, però no per ajudar als establiments 
de restauració a tirar endavant”. || m.S. 

Aquests és 
número de 
llicències de 
terrasses que 

s’han demanat aquest any a 
la regidoria de comerç. una 
xifra que s’ha duplicat res-
pecte a l’estiu de l’any 2005 
quan es van demanar 15 lli-
cències per tenir terrasses a 
l’aire lliure.porada passada.

33
LLICÈNCIES
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D’una banda es podrà gau-
dir d’una exhibició que estarà for-
mada per tres balls. I, de l’altra, 
hi haurà una classe popular, per 
tal que tothom pugui aprendre 
alguns passos d’aquesta música 
índia barrejada amb música pop i 
ritmes occidentals. Just quan aca-
bin les danses, a la una del migdia, 
es sortejaran obsequis per part 
dels botiguers de la plaça.  Els 
més petits també podran gaudir 
de la festa que han organitzat els 
comerciants de la plaça Calissó. I 
és que hi haurà durant tot el matí 
dos llits elàstics amb un monitor 
pels més petits. Tot plegat, anirà 
a càrrec de La Taca. 

Els comerciants de la plaça 
Calissó preparen una festa

Després de la celebració fa un pa-
rell de setmanes d’una festa orga-
nitzada pels comerciants del car-
rer Prat de la Riba, demà arriba el 
torn dels comerciants de la plaça 
de Calissó. Serà un dissabte molt 
diferent pels comerços d’aquest 
punt cèntric de Castellar, amb la 
celebració de la Festa Comerç Ca-

lissó. Tot plegat començarà ja a les 
10.30 del matí amb un esmorzar 
amb pa i xocolata per a tots. Una 
celebració que serà possible per la 
col·laboració especial per part de 
la Fleca Miserachs i la Pastisseria 
Muntada. Més enllà del menjar, 
però, també hi haurà espai per la 
música. Entre les 12 i les 13 hores 
serà el torn d’una festa Bollywood. 
Aquest espectacle estarà compta-
rà amb dues parts diferenciades. 

CoMERç

 Mireia Sans

Caixa Terrassa reprèn
les obres de Can Bages

Les obres de construcció del polí-
gon de Can Bages s’han représ de 
la mà de Caixa Terrassa després 
d’estar pràcticament un any atu-
rades. L’entitat tenia relacions fi-
nanceres amb les constructores 
del polígon que van fer fallida i ha 
decidit seguir amb l’obra. Aquest 
fet ha coincidit amb noves críti-
ques de l’agrupació d’electors de 
L’Altraveu i la Plataforma Aturem 
Can Bages, que tornen a denunci-
ar abocaments incontrolats de fi-
brociment o uralita. 

I és que la construcció del 
que ha de ser el futur polígon de 
Can Bages ha anat sempre lli-
gada a la polèmica des de l’inici 
d’aquest mandat. “Hem detectat 
un fet molt perillós com és el 
mal ús d’amiant”, apunta Xavi 
Arderius, membre de L’Altra-
veu, que diu no entendre perquè 
el tractament domèstic d’aquest 
residu requereix tants controls 
“i a Can Bages es fa sense tants 
miraments”.  I és que, segons 
l’exregidor, no es pot perme-
tre “la mala gestió d’un resi-
du com aquest”. A més, diu que 
“ja es va presentar una moció 
al ple, que es va aprovar, sobre 
el control que calia tenir amb 
aquests residus”. L’Altraveu ja 
va denunciar abocaments incon-
trolats en l’anterior etapa de les 
obres, una situació que, diuen, 
“no ha canviat amb l’entrada 
dels nous promotors”.

obligacions || “L’empresa té 
l’obligació de portar aquests re-

sidus a dipòsits controlats”, afir-
ma Aleix Canalís, regidor d’Ur-
banisme. “Els serveis tècnics de 
l’Ajuntament fan visites periò-
diques per controlar-ne la bona 
gestió”, apunta el regidor.  En 
aquesta línia, Canalís detalla que 
“ara hem demanat informació a 
l’empresa sobre les fotografies 
que ens ha enviat L’Altraveu”. 

L’agrupació d’electors afir-
ma, però, que “no només denun-
ciem poc control per part de 
l’administració, sinó que dema-
nem un compromís per part de 
la constructora”, afirma Arde-

  Mireia Sans

  Imatge d’una zona de Can Bages, amb la runa acumulada. || L’ALtRAvEu

L’Altraveu denuncia més abocaments incontrolats de fibrociment o uralita

rius. En aquesta línia, diu l’exregi-
dor, “aquesta situació se’ns està 
escapant de les mans”.

altres queixes || Més enllà de la 
denúncia dels abocaments incon-
trolats, Arderius també apunta a 
alguns problemes derivats d’er-
rors en els plànols de la zona, com 
ara el tancament de la capçalera 
del torrent de Can Bages. Així ma-
teix, l’agrupació d’electors també 
denuncia que s’han talat més ar-
bres dels que estaven previstos, 
perquè el plànol no recollia el des-
nivell real de la zona.   
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La picadura, 
nou vici dels 
fumadors

  Cristina Domene

El 30% de la població catalana 
és fumadora i, d’aquests, un 24% 
són dones. El Dia Mundial sense 
Tabac, que es va celebrar dilluns 31 
de maig, tenia com a objectiu pre-
cisament conscienciar les dones 
dels efectes nocius del tabaquis-
me ja que es calcula que cada dia 
moren entre 4 i 5 dones a causa del 
tabac a Catalunya. D’entre les di-
ferents activitats de la campanya 
contra el tabac que s’està fent a la 
vila, la més directa i propera al fu-
mador, va ser la taula informativa 
que es va instal·lar al Mercat Mu-
nicipal. Allà la infermera del Cen-
tre d’Atenció Primària Maite Ros 
i la directora de l’Àrea Bàsica de 
Salut, Isabel Martínez, informaven 
sobre els diferents tractaments per 
deixar de fumar i realitzaven me-

 La infermera Maite Ros i la directora del CAP, Isabel Martínez, expliquen a dues dones quins són els efectes nocius del tabac, a la taula informativa del Mercat. ||J.G.

Els consumidors compren marques més barates 
o tabac de liar, però no opten per deixar-ho

va explicar la infermera Maite Ros 
després de fer una prova. Dels re-
sultats obtinguts, fins a 10, no es 
considerarien fumadors, de 10 a 
20 punts sí ho serien i a partir de 
20 són fumadors importants.  A la 
mateixa taula, es recollien signatu-
res a favor de la reforma per endu-
rir la llei antitabac, que s’ha d’apro-
var abans de l’estiu.

Malgrat les campanyes i la llei 
antitabac, la societat continua amb 
el vici de fumar. El que sí han fet els 
consumidors és canviar els seus hà-
bits. Això és el que asseguren dos 
estanquers de Castellar. “El nom-
bre de fumadors no ha disminu-
ït, almenys nosaltres no ho hem 
notat, però en canvi, molts ara 
compren picadura de tabac per 
cargolar”, explica Ricard Martín, 
de l’Estanc Martín. Ana Maria Lu-
jano, de l’Estanc Califòrnia, explica 
que és cert que la gent compra més 
barat, però en general, no han per-
dut clients.  “La veritat és que hi 
ha poca diferència, els fumadors 
compren tabac de liar o canvien 
de marca, però continuen com-
prant”. Martín manifesta que la 
gent canvia de marca, depenent 
del dia. Quan arriba a final de mes, 
els fumadors compren marques 
més barates. “Han canviat molt 
les tendències en els últims tres 
anys. Cada vegada es tira més de 
la picadura de liar, ho fan pel preu 
i també per fumar menys”. L’es-
tanquer, assegura que ells no tenen 
menys guanys. “Hi ha gent, que 
fins i tot, davant de les lleis anti-
tabac i les pujades de preu, fumen 
més, com a acte de rebel·lia”. 

Al juny s’ha d’aprovar la refor-
ma de la llei antitabac que prohibirà 
fumar als espais públics tancats. 

“La picadura és més bara-
ta i  com t’has de fabricar 
la cigarreta, fumes menys”

Ricard Martín, de l’Estanc Martín

dicions de monòxid de carboni en 
hemoglobina. “És una prova que 
poden fer els fumadors actius i 
els passius per conèixer quant 
monòxid de carboni tenen a l’ai-

re i a la sang. El resultat depèn 
de diversos factors, per exemple, 
de com es fuma la cigarreta, de si 
s’inhala molt de fum, si es treba-
lla en un lloc on es pot fumar...”, 
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L’alimentació, eix de les 
Jornades Sanitàries
La gola i la gana ha estat el tema central de la XXIX edició, que enguany s’ha celebrat a la vila

  Alba González

 Les jornades han comptat amb més de 300 especialistes i professionals del sector sanitari. || JOSEP GRAELLS

La gola i la gana ha estat el tema 
central de les XXIX Jornades Sa-
nitàries del Vallès 2010. Enguany 
aquestes jornades han tornat a re-
cuperar la seva essència inicial ce-
lebrant-se en dos dies i fent-ho als 
pobles de la comarca. De fet, en-
guany s’han organitzat a Castellar, 
cosa que ja feia més de 10 anys que 
no succeïa. 

L’objectiu de les jornades ha 
estat reflexionar sobre l’alimenta-
ció d’avui dia, ja que mentre una 
part del món menja massa i pateix 
patologies relacionades amb aquest 
excés, l’altre es mor de gana. Isabel 
Martínez, és la directora de l’Àrea 
Bàsica de Salut (ABS) de la vila i 
ha valorat positivament aquestes 
jornades: “La qualitat de la gent 

que ha participat ha estat molt 
bona. Encara hem d’avaluar-ho 
detalladament, però, d’entrada 
estem molt satisfets.” 

Les jornades van comptar 
amb la participació de més de 300 
experts i professionals del món sa-
nitari. La primera activitat que 
es va fer va ser una taula rodona 
sobre els trastorns alimentaris i 
s’ha continuat amb uns tallers re-
lacionats amb el mateix tema. A 
més, es va poder assistir a confe-
rències i a comunicacions orals, 
gràcies a les quals s’ha pogut refle-
xionar. “Quant al lema d’aquest 
any, la gola i la gana, hem pogut 
arribar a un punt de reflexió tots 
els qui hem participat”, segons la 
directora de l’ABS.

I encara que no s’ha pogut ar-
ribar a una conclusió per la dificul-
tat del tema, abans de finalitzar les 
XXIX Jornades Sanitàries del Va-
llès, es van lliurar els premis a les 
millors comunicacions orals i també 
als millors pòsters sobre el tema. 
Martínez està contenta de poder 
afirmar que alguns treballadors del 
Centre d’Atenció Primària de Cas-
tellar han resultat premiats: “El co-
mitè científic va lliurar els pre-
mis, els va costar bastant, però 
per sort un premi no ha sortit de 
la vila i ha estat pel personal sa-
nitari de Castellar.”  
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Els safareigs s’adequen 
com a espai de formació

Els antics Safareigs de la Baixada 
de Palau seran rehabilitats gràci-
es als diners del Fons Estatal per 
l’Ocupació i la Sostenibilitat Local. 
La reforma vol recuperar l’edifici 
històric que està catalogat, però 
també adequar les instal·lacions, 
per tal que pugui seguir sent un 
espai de cursos formació de res-
tauració. Totes aquestes actuaci-
ons començaran a l’agost i s’hauri-
en d’acabar abans d’acabar l’any.

L’espai es va construir l’any 
1927 i històricament ha tingut usos 
molt diferents. “Va ser un antic 
IES i l’any 1992 s’hi va construir 
una cuina i es van començar a 
fer cursos de formació de res-
tauració”, apunta l’alcalde, Igna-
si Giménez. Ara, la reforma preveu 
una doble funcionalitat. “Volem 

El projecte de rehabilitació dels Safareigs de la Baixada de Palau tindrà un cost de 110.000 euros

  Mireia Sans

  M.S.

Enllestides 
les obres 
del carrer 
Bassetes

Durant tota la setmana s’ha 
estat arranjant un tram de cal-
çada que estava ensorrada per 
un problema de clavegueram al 
carrer de les Bassetes, cantona 
da amb el carrer del Retir. Tot 
plegat, en un actuació que s’ha 
finançat a través dels diners del 
Fons Estatal d’Inversió Local 
corresponent a l’any 2009.  

L’actuació ha obligat que, 
durant l’horari laboral, la cir-
culació pel carrer Bassetes i el 
carrer Retir hagi estat compli-
cada. I és que els veïns de tots 
dos carrers s’han vist obligats 
a entrar i sortir per la mateixa 
via, és a dir, pel carrer Basse-
tes i el carrer Retir. Una situació 
que només ha afectat els veïns, 
ja que la resta de vehicles que 
circulaven pel carrer del Retir 
eren desviats a l’alçada del car-
rer del Calvari.

recuperar l’edifici històric, però, 
també adequar-lo als seus usos”, 
detalla Giménez. En aquest sen-
tit, s’enderrocaran les divisòries 
per poder habilitar un espai cen-
tral. L’equipament es dividirà en 
dos grans àmbits: la cuina, amb les 
seves zones de cocció, preparació 
i postres, a més d’un rebost i l’au-
la-menjador. “A més, es treurà el 
fals sostre per deixar al desco-
bert l’antic”, detalla Aleix Cana-
lís, regidor d’Urbanisme. 

esplai sargantana || Els safa-
reigs acullen ara mateix les acti-
vitats de l’Esplai Sargantana que 
s’haurà de desplaçar a l’antiga 
fusteria del carrer Sant Llorenç 
que serà també rehabilitat. “Les 
petites reformes que s’hauran 
de fer en aquest espai es faran 
a través d’un Pla d’Ocupació”, 
afirma Canalís.  Estudiants de l’aula de cuina dels Safareigs de la Baixada de Palau. || J.G.

ENTITATS

+ INFO:
Tels. 699 039 207 i 637 514 861
o a www.casinodelraco.cat

Casino del Racó

JORNADA DE
PORTES OBERTES

Associació Juvenil Vilabarrakes Aula d’Extensió Universitària Unió Esportiva Castellar

+ INFO:
www.castellarvalles.cat
www.fotolog.com/vilabarrakes

Busquem guanyador! Data límit: 28 
de juny (lliurament al Punt d’Infor-
mació Juvenil, c. Portugal, 2B)

Convocatòria adreçada a totes les 
persones majors de 16 anys. L’ob-
jectiu és seleccionar la imatge que 
haurà d’identificar tots els actes de 
Vilabarrakes 2010.
Consulta les bases del concurs a
www.castellarvalles.cat

CONCURS DE CARTELL 
I PUBLICITAT DE
VILABARRAKES 2010

Diumenge, 13 de juny
De 10 a 20 h

Dia: Dijous, 17 de juny
Hora: 18 h
Lloc: Auditori

Del 28 de juny al 30 de juliol

Accés lliure, ús gratuït de la pisci-
na (d’11 a 19 h), i possibilitat de gau-
dir gratuïtament d’una oferta a l’Es-
paiSalut que sota la direcció del Nou 
Espai s’oferirà a socis i no socis els 
divendres i dissabtes d’aquest estiu 
(pilates, ioga i massatges).

Dins d’aquest acte es podrà escoltar 
el taller-concert: Galeria d’Euter-
pe (Exposició de retrats sonors del 
renaixement), a càrrec del quintet 
de bec i percussió Els Ministrils. El 
curs es donarà per finalitzat amb un 
brindis de comiat.

Adreçat a nois i noies de 5 a 14 anys.
Camp de Futbol Pepín Valls,
de 8 a 18 h (13.45 a 14.45 dinar)

Inscripcions obertes fins el 18 de juny.
Obert a tothom. Places limitades.

ACTE DE CLOENDA 
DEL CURS 2009-2010

APUNTAT AL CAMPUS 
D’ESTIU 2010

+ INFO:
a/e.: aulacastellar@hotmail.com

+ INFO: Unió Esportiva Castellar
(c. Tarragona, s/n · Tel. 937 143 292 
de 18 a 20.30 h) · www.uecastellar.cat

Club Bitlles Castellar

TIRADA DE BITLLES PER A 
NENS I NENES

Dissabte 5 i 12 de juny · A les 11 h
Plaça de la Fàbrica Nova

8a JORNADA
DE LA LLIGA SOCIAL

Diumenge 13 de juny · A les 10.30 h
Plaça de la Fàbrica Nova

TIRADA DE BITLLES i 
8a JORNADA LLIGA

+ INFO:
www.clubbitllescastellar.webatu.com
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La mesura més impopular 

De les diferents mesures que ha 
aprovat el govern espanyol la més 
impopular ha estat, sense dubte, la 
congelació de les pensions del ju-
bilats. Segons el Reial Decret-llei 
8/2010, de 20 maig, “es suspen-
drà el 2011 la revaloració de les 
pensions i l’eliminació del règim 
transitori per a la jubilació par-
cial”. Una proposta que no ha 
agradat gens la societat per anar 
adreçada a un dels col·lectius més 
febles. No obstant això, es poden 
fer diferents anàlisis sobre la re-
solució. La regidora de Gent Gran, 
Glòria Massagué,  opina: “Jo crec 
que en línies generals no afecta-
rà gaire perquè les persones que 
tenien una pensió molt baixa ja 
els hi estava afectant. A la resta 
no els afectarà perquè tindran la 
mateixa pensió, però amb el cost 
de vida una mica més barat, per-

 Jubilats, a principis de setmana, juguen a dòmino al Casal d’avis de la plaça Major. || c.d.

Els jubilats de Castellar critiquen la congelació de les pensions, mesura que afecta un dels col·lectius més febles de la societat 

  Cristina Domene

EL CASTELLÒMETRE  
‘DoTZE’ - RÀDIo CASTELLAR

Què n’opina de la 

tisorada de ZP?

Penso que els minis-
teris és on hi ha més 
despeses: massa gent 
que no cal. Haurien de 
començar per ells i no 
pels més desafavorits.

no ho trobo bé. Hem 
pagat la seguretat so-
cial tota la vida i ara als 
jubilats ens congelen 
les pensions. crec que 
la cosa va malament. 

crec que si falten di-
ners els hauran de treu-
re d’on sigui. un cap de 
govern és el pare de fa-
mília i ha de treure di-
ners d’on sigui.

Felipe Simón Adoración Guiral Manuel Palacio

què en els últims anys tot és més 
econòmic”. 

Francisco Espinosa, en canvi, 
creu, que sí es veuran afectats. Ell 
és soci de l’Associació de Pensio-

amb un president i un sol govern, 
ja n’hi hauria prou. Joan Daví, 
també de l’Associació de Pensi-
onistes, pensa com el Francisco, 
que hi ha d’altres molts llocs d’on 
retallar. “Que li retallin a qui 
cobri més. Per a què tants minis-
teris, diputacions i autonomies? 
Això abans no existia. Ara estem 
en un moment molt crític i hi ha 
molts pensionistes que cobren 
molt pocs diners”. 

L’alcalde de la vila, Ignasi Gi-
ménez, ja ha avançat que el 21 
de juny hi haurà un ple extra-
ordinari per aprovar les retalla-
des del treballadors de l’ajunta-
ment  i dels polítics.

21-06-10
LA DATA

nistes i Jubilats de Castellar i fa 
10 anys que cobra la pensió. “Si 
ens congelen les pensions i apu-
gen l’impost dels productes, el 
resultat és que tindrem menys 

ingressos. Són uns diners que 
jo he anat posant tota la vida i 
ara me’ls haurien de tornar, són 
meus perquè me’ls van prendre 
abans”. Espinosa expressa que 
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L’anàlisi
El passat 27 de maig es complien tres 

anys de les passades eleccions munici-

pals que van permetre al PSC accedir 

a l’alcaldia de Castellar. Passat aquest 

temps és hora de fer balanç amb els 

portaveus dels grups municipals i els 

hem sotmès a un mateix qüestionari 

sobre la gestió feta en aquest temps.

ment aviat de la B-124, serà una rotonda que 
distribuirà de forma més fàcil el trànsit cap 
als polígons. El desdoblament de la carre-
tera sense la rotonda no estaria malament 
però li faltaria la singularitat per arribar als 
polígons. Si a l’alçada de Can Pagès, no hi ha 
la infraestructura de circumval·lació viària 
de Sabadell, el desdoblament serà com una 
estrella fugaç. Necessitem que totes les in-
tervencions que es facin a la xarxa viària de 
Castellar coincideixin en el temps. Respec-
te el tren, l’únic canvi que hi ha hagut des 
del 2006 fins ara és que s’ha aprovat fer un 
estudi informatiu.

· 3  No teníem aquest projecte d’ús de l’edi-
fici. Hi hem d’estar necessàriament en de-
sacord? No, però el que passa és que no l’en-
tenem. Som incapaços de respondre amb 
claredat a qui ens ho pregunta de què va el 
projecte. El canvi que hi ha hagut entre la 
idea que teníem nosaltres de l’ús d’aquest 
edifici al projecte que es durà a terme ha fet 
tancar l’edifici cap a l’interior. S’ha intentat 
transportar un model de laboratori de noves 
tecnologies a un municipi d’unes caracterís-
tiques que no sabem si funcionarà.

· 4  El tercer institut Va lent i amb un ca-
lendari d’actuació desfasat. L’aprovació de 
les ARE Econòmicament no són oportunes 
ni demogràficament ni urbanística són ne-
cessàries. La ubicació de la setena esco-
la No és necessària segons l’alcalde. El polí-
gon de Can Bages No és època perquè s’in-
verteixi en un polígon. El paper del regidor 
no adscrit Ha estat la crossa que ha neces-
sitat el PSC per governar amb la tranquil-
litat amb què estan governant. El clima po-
lític Situació anormal ja que al PSC no li ha 
calgut negociar res.

· 5   La situació econòmica, laboral i de be-
nestar de molts castellarencs. A més, de les 
poques coses que pot fer l’Ajuntament per 
afavorir l’ocupació, no ha fet res.

· 6  Han desaparegut els conflictes socials 
del passat mandat com les agressions i les 
actuacions dels grups neonazis. || J. R.

· 1  Tots els crèdits que havíem de demanar 
per cobrir les nostres inversions ja els tení-
em demanats. Hi ha un seguit d’inversions 
com l’escola bressol que es temporalitzen 
en uns anys o la gespa del camp de futbol 
que s’ha de pagar en 10 anys. Potser haurem 
d’avançar el ple de pressupostos i demanar 
abans que acabi l’any els crèdits que neces-
sitem per cobrir aquestes necessitats. L’any 
que ve, els ajuntaments hauran de buscar 
fórmules noves de finançament a no ser que 
sacrifiquem serveis, cosa que ningú vol.

· 2 Moltes vegades el que s’aconsegueix és 
fruit d’anar visitant despatxos. Si no s’insis-
teix i et fas molt pesat, les coses no surten.  
Respecte a la B-124, estaria bé que el seu 
desdoblament estigués lligat amb la part 
nord de la Ronda Nord de Sabadell que, 
diuen, coincideix amb el traçat del Quart 
Cinturó. Amb el tren, una mica ens ha tocat 
la loteria. El fet que s’aprovés el perllonga-
ment a Sabadell va facilitar que es canviés 
el projecte i que estigués encarat cap a Cas-
tellar. Després, la pròpia conselleria ha fet 
l’aposta per fer l’estudi informatiu. Tenim 
una cosa guanyada, estem als mapes i el 
projecte està al Pla d’Infraestructures.

· 3  Tenim moltes expectatives. La gent veu 
que avança l’obra però tot el que hi ha al 
darrere com les negociacions amb els bancs 
i les constructores ha estat molt llarg. Al 
final, hem tingut ajuda de les administraci-
ons. La idea del Mirador és recollir les di-
ferents necessitats que té el municipi i que 
sigui un espai polivalent amb diferents usos. 
I per garantir tot això, la millor forma és que 
la direcció de l’espai sigui unificada.

· 4 El tercer institut S’ha fet un proble-
ma d’on no n’hi havia. L’aprovació de les 
ARE Una forma de cosir la ciutat però esta-
rà molt condicionada per l’evolució del mer-
cat. La ubicació de la setena escola Estan 
totes les opcions obertes. El polígon de Can 
Bages Condicionat pel procés econòmic i una 
aposta per noves tecnologies. El paper del 
regidor no adscrit No ha tingut un paper 
decisiu encara que ha condicionat algunes vo-

· 1  Depén de les previsions d’inversió de 
l’equip de govern. Fora del que ja estava pre-
vist d’acabament d’obres, no hi ha la previsió 
de fer cap obra nova. La crisi no és cap excu-
sa per continuar ofegant els ajuntaments. La 
mala situació econòmica dels ajuntaments 
no ve de la crisi, que l’agreuja, sinó que ve 
de la manca d’un finançament just.

· 2  Tot és política ficció. La construcció de 
la rotonda sense que hi hagi el desdobla-

Pepe González (PSC) Montse Gatell (CiU)

El perllongament 
del tren a Sabadell 
ha fet que el projecte 
s’encari a Castellar

La idea d’El 
Mirador ha fet 
tancar l’edifici 
cap a l’interior

“S’han de buscar noves 
fórmules de finançament”

“En infraestructures, a la 
vila tot és política ficció”

tacions. El clima polític Molt tranquil, amb 
absència de temes conflictius.

· 5  El gran problema és l’atur. Hi ha gent que 
ho està passant malament. Després tenim el 
problema endèmic de la mobilitat.

· 6  Hem fet un equip de govern amb entu-
siasme i empenta. Els canvis d’hàbits d’in-
formació que s’ha produït amb l’aparició de 
L’ACTUAL. || JORdI RIuS

Com creu que l’Ajuntament 
pot afrontar la prohibició de 
demanar nous crèdits a par-
tir del 2011?

1
Com valora els avenços fets 
en matèria d’infraestructu-
res al llarg del mandat?2
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un calendari fiable. Per l’elevat pressupost 
del tren, sempre havíem defensat un tram-
via: és molt més barat i permet tenir mol-
tes més parades. A més, a l’arribar a Saba-
dell es soterraria i connectaria amb el tren. 
Seria una inversió més econòmica i podria 
donar servei molt més ràpid. En relació a la 
B-124, hauria d’anar en paral·lel el desdobla-
ment amb la rotonda de la Ronda de Saba-
dell perquè en cas contrari acabaríem en un 
embut a l’alçada del pont de Can Pagès.

· 3  És un tema de l’anterior mandat que 
s’està acabant d’executar. Al final de tot, val-
drà la pena els esforços que s’han fet mal-
grat tots els problemes que hi ha hagut. 
ERC va presentar una proposta al ple que 
es va votar per unanimitat perquè es con-
siderés tota la plaça Major com l’illa de la 
cultura. L’equip de govern va decidir unila-
teralment quin eren els usos. El Mirador no 
deixarà de ser una descentralització del Bo-
tafoc i del SAC de l’Ajuntament.

· 4  El tercer institut Amb la ubicació està-
vem tots d’acord però valorem negativament 
com s’ha portat. L’aprovació de les ARE Una 
imposició del govern de la Generalitat. No són 
necessàries. La ubicació de la setena esco-
la En el seu moment es va dir que era urgent i 
ara resulta que pot esperar. El polígon de Can 
Bages En el seu moment es va veure viable 
per atreure nova inversió i l’ampliació de grans 
empreses. El paper del regidor no adscrit 
No és ètic perquè l’equip de govern l’està uti-
litzant en les seves votacions. El clima polític 
Tens, perquè l’equip de govern tira pel dret en 
molts temes i no hi ha diàleg.

· 5  És la crisi econòmica i l’atur. S’ha d’in-
tentar disminuir l’atur i fer tota una polí-
tica d’ajuts socials. El problema més greu 
d’aquest mandat és que no s’ha definit quin 
model de municipi volem.

· 6  No veig gaire coses positives en aquest 
mandat. Sí que hi ha una predisposició dels 
regidors de l’oposició a col·laborar, a ajudar 
i votar a favor  i, en definitiva, a fer una opo-
sició constructiva. || J. R.

· 1  L’Ajuntament de Castellar té un Pla de 
Sanejament que per si sol ja li impossibilita 
bastant demanar crèdits. Hi ha el tema pen-
dent d’ampliació del CAP on primer l’Ajun-
tament ha d’avançar els diners i en tot cas 
s’haurà de demanar un crèdit. La situació 
de l’Ajuntament és molt complicada, amb 
un endeutament que ronda els 1.011 euros 
per persona.

· 2  Creiem que hagués valgut la pena que la 
rotonda es fes juntament amb el desdobla-
ment. Pel que fa a la B-124, vam fer un seguit 
d’al·legacions sobre qüestions ambientals. 
S’eixamplarà la carretera però acabarem en 
el cul d’ampolla que suposa el pont. També 
vam al·legar pel carril bici de la carretera. 
Quant al tren, valorem positivament que hi 
hagi dues estacions però no ens tanquem a 
cap opció. Veurem la Generalitat si valora les 
al·legacions que s’hi han presentat. 

· 3  El problema de la plaça Major són tots 
els diners que s’hi han abocat. Això ha tin-
gut un preu molt elevat, que és Can Bages. 
Respecte el Mirador, no sabem quina utilitat 
podrà tenir i s’ha d’esperar una mica. Vam 
dissenyar una caixa molt bonica però sense 
saber què hi posaríem a dins. Aquest error 
d’inici l’hem anant arrossegant fins ara. No 
hem ajustat les necessitats als criteris de 
com volíem que fos la plaça. Hi ha hagut un 
control administratiu nefast i un desviament 
del 30% de diners d’aquesta obra. Per culpa 
d’això, anem ofegats de deutes i ens condici-
ona la resta de la política municipal.

· 4  El tercer institut Una necessitat encara 
que no ens agrada la ubicació. L’aprovació 
de les ARE Tota la política d’habitatge s’ha 
posat en les ARE, acabem el mandat i no 
tenim res. La ubicació de la setena escola 
De totes les opcions, la que menys ens agra-
da és la de les pistes d’atletisme. El polígon 
de Can Bages És innecessari fer un tercer 
polígon i més en aquests temps. El paper del 
regidor no adscrit Ha malbaratat el man-
dat i ha trencat les relacions de joc. El clima 
polític Poc productiu. Relació correcta però 
freda amb la resta de grups.

· 1  Farà anar malament a diferents ajunta-
ments. És una decisió més aviat fruit de la 
improvisació que no pas d’una mesura par-
lada, calculada i prevista.

· 2  Pel que fa a grans infraestructures, 
l’equip de govern del PSC no ha aportat res 
de nou. Tot i que no és la seva competèn-
cia, està desenvolupant el que estava pre-
vist. Respecte el tren, faltarà veure quan es 
concreta perquè no hi ha un pressupost ni 

Martí Llobet (L’Altraveu)* Jordi Permanyer (ERC)

El problema de la 
plaça Major són 
tots els diners que 
s’hi han abocat 

Per l’elevat 
pressupost del 
tren, sempre hem 
defensat el tramvia

“Ara és innecessari el nou 
polígon de Can Bages”

“No s’ha definit quin 
model de municipi volem”

· 5  L’atur, que és una drama per a molta 
gent. L’endeutament i la crisi ens obligarà a 
reinventar tota l’actuació del consistori, si 
no volem ser un ajuntament mort.

· 6  La irrupció de L’Altraveu que ha permès 
la introducció d’un discurs diferent a la po-
lítica. A l’entrar al govern, el PSC ha passat                           
de la il·lusió al desencís. || J. R.

* L’entrevista també va comptar amb la regidora 

Ita Espinosa

de tres anys
Quines expectatives té 
respecte al Mirador i la 
reconfiguració final de la 
plaça Major?

3
Faci un comentari breu 
sobre els temes més 
debatus del mandat.4

El principal problema 
que pateix la vila?5

El fet més positiu 
d’aquest mandat?6



ACTUALITAT

12 dEL 4 AL 10 dE Juny dE 2010· cAStELLAR dEL vALLèS

Aquest estiu, sis 
famílies acullen 
nens sahrauís

L’atur torna a 
baixar al maig

Sis famílies de Castellar acolliran 
aquest estiu nens sahrauís. S’ha 
programat un torneig solidari de 
Futbol 8 el dia 10 per a recaptar 
fons per pagar el vol dels infants 
sahrauís que vénen amb el projec-
te anomenat Vacances en Pau. L’ac-
tivitat començarà a les 9 hores al 
camp de futbol Pepín Valls. També 
s’ha preparat una tómbola solidà-
ria el dia 2 de juliol. L’objectiu és, a 
més de recaptar fons, donar a co-
nèixer l’associació castellarenca i 
sensibilitzar la població de Sentme-
nat de la situació dels refugiats als 
campaments d’Argèlia. || m. A.

L’atur ha baixat al maig a Caste-
llar en 9 persones, amb un des-
cens del 0,47%. En total, ara hi 
ha 1.884 persones sense feina a 
Castellar quan a l’abril n’hi havia 
1.893. És el segon mes consecu-
tiu on l’atur ha baixat. Aquesta 
tendència a la baixa es va inici-
ar el mes passat després de nou 
mesos on la xifra d’aturats anava 
augmentant. En el conjunt de la 
comarca, hi ha 75.942 persones 
aturades. Poblacions similars a 
Castellar com Santa Perpètua 
o Barberà també han baixat la 
xifra d’aturats. ||J. R.

Entre el mes de desembre i d’abril 
han arribat a Castellar unes 600 
persones. Tot i aquesta xifra, el 
creixement vegetatiu de Caste-
llar, pel que fa a ciutadans de fora 
de la vila, ha estat de 400 perso-
nes, ja que 200 n’han marxat. Per 
ajudar a integrar aquestes per-
sones, dimecres al vespre es va 
organitzar a la Sala de Plens de 
Ca l’Alberola les segones Sessi-
ons d’Acollida. Les jornades van 
comptar amb la presència d’una 
vintena de persones. “Les sessi-
ons serveixen per donar a co-
nèixer als nous ciutadans els 
elements més emblemàtics de 
Castellar del Vallès”, apunta la 
regidora d’Immigració, Glòria 
Massagué.

“Quan parlem de persones 
nouvingudes, no podem enten-
dre-ho només com a persones 
que provenen de fora de l’estat 
espanyol i venen a viure a la 
nostra vila”, detalla la regidora 
d’Immigració. I és que, segons re-
corda Massagué, el volum de nou-
vinguts de fora de l’estat a Caste-
llar és molt baix, està al voltant 
del 5 i el 6 %.

Castellar ha acollit 600 nous 
vilatans en el que va d’any

  Mireia Sans

  L’alcalde i la regidora d’Immigració, Glòria Massagué, durant la segona sessió d’acollida a nouvinguts. || JOSEP GRAELLS

L’Ajuntament dóna la benvinguda als nous ciutadans amb les segones Sessions d’Acollida

Les sessions, que arriben ara 
a la seva segona edició, van néixer 
en el marc del recent aprovat Pla 
de Recepció i d’Acollida Munici-
pal. De fet, és un dels primers pro-
cessos que recull aquest pla. 

sessions d’acollida || En aques-
tes jornades s’aprofita per donar 
a conèixer als nous ciutadans 
com funcionen els equipaments 

municipals, a nivell d’horaris i de 
serveis. I, sobretot, on es poden 
trobar les diferents regidories, 
especialment aquelles que es tro-
ben a l’Espai Tolrà. A més, l’alcal-
de Ignasi Giménez també els ha 
donat la benvinguda. “I és que el 
que ens agrada quan arribem 
a un lloc nou, és que ens rebin 
amb els braços oberts”, apunta 
la regidora d’Immigració. 

Les jornades serveixen 

per explicar als nous 

veïns com funcionen 

els equipaments
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Els diables de l’ETC han decidit 
tirar endavant, adaptant-se a la 
Directiva del Foc. Una normativa 
que estableix que totes les respon-
sabilitats que es derivin d’un cor-
refoc seran penals. A més, també 
restringeix la quantitat de pólvo-
ra que es pot fer servir i accentua 
la vigilància en totes les activitats 
que incloguin foc.

Dissabte passat, en una re-
unió, els Diables van refermar 
el seu compromís amb la colla 
“vam decidir que en adaptarem 
a la normativa i seguirem enda-
vant”, apunta David Buixeda, ac-
tual cap de Colla. Buixeda també 
va anunciar a la reunió la seva in-
tenció de deixar la colla al mes 
de setembre, una decisió que feia 
temps que tenia pressa. “En prin-
cipi assumirà Albert Lleonart el 
càrrec de cap de colla ”. 

La nova normativa estableix 
que tots els membres de la colla 
que vulguin encendre les carreti-
lles hauran de tenir un carnet de 
manipuladors i els caps de colla un 
d’específic. Tots els membres de la 

Els diables tiren endavant 
malgrat la directiva del foc

 Mireia Sans

  L’actuació dels Diables de l’ETC durant el correllengua 2009. || ARxIu

La normativa diu que les responsabilitats derivades d’un correfoc seran penals

colla van accedir a fer-se el carnet. 
“Hem posat noves normes i hem 
recordat les antigues”, apunta 
Buixeda. A més, ja s’ha aprovat 
un canvi en el correfoc de Festa 
Major que passarà pel Passeig. 

L’actriu Rosa Fité i la formadora en educació emocional Tere Abellán 
van ser les encarregades de tancar l’edició del curs 2009-2010 de l’Escola 
de Pares i Mares, el passat 27 de maig. Fité va representar, a la Sala de 
Petit Format de l’Ateneu, l’espectacle Spa mocions: un massatge per a les 
emocions.., que consistia en l’escenificació de diversos contes. || c.d.

Fité conclou l’escola de pares i mares

J. GRAELLS

EDUCACIÓ  |  CLoENDA ESCoLA PARES I MARES

El proper 19 de juny l’Escola 
Emili Carles Tolrà celebra la festa 
de final de curs amb un sopar es-
pecial per commemorar els 75 
anys de vida. A les 18h. comen-
çaran els actes que s’allargaran 

L’Emili Carles celebra els 75 anys

EDUCACIÓ  |  ANIVERSARI

fins més enllà de les 22 hores amb 
balls, exposicions... i  un concert del 
grup Bufanúvols. Els tiquets del 
sopar popular valen 5 i 10 euros i 
es poden comprar fins el 10 de juny 
a l’escola o a la botiga Stop.  || c.d.
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La torre de TDT 
ja està aixecada 
però encara no 
oferirà servei

Tres mesos després del previst, s’ha 
aixecat l’antena de telecomunicaci-
ons al Racó. Dimecres al migdia, cap 
a la una, es plantava el repetidor que 
ha de pal·liar les deficiències de co-
bertura de serveis de comunicacions 
electròniques detectades de TDT al 
Racó, el Balcó i les Arenes. La plan-
tada de l’aparell, ha estat un dels 
passos més importants, però enca-
ra queda feina per fer. Ho va expli-
car Oscar Lomas, regidor de Soci-
etat del Coneixement: “L’aixecada 
ha estat un dels tràmits més im-
portants, l’obra civil. Però encara  La torre de TDT va ser instal·lada al llarg del matí de dimecres. || J.G.

La data de funcionament es desconeix perquè 
s’han de fer les proves de cobertura i potencialitat

no se sap quan es posarà en funci-
onament de forma definitiva. No 
podem donar terminis exactes”.

Després de la plantada, enca-
ra resten dues passes. La primera 
és ubicar la caseta amb el grup elec-
trogen i la xarxa electrònica. La ter-
cera i última és la fase de configura-
ció de l’antena que consistirà en fer 
les proves de cobertura i potenciali-
tat per comprovar si funciona cor-
rectament. 

La construcció de l’antena, que 
ocupa una superfície d’uns 150 m2  
ha anat a càrrec de la Secretaria de 
Telecomunicacions i Societat de la 
Informació , en el marc del pla Ca-
talunya Connecta. 

  Cristina Domene

  Alba González

Comissades 
50 plantes 
de cànnabis 
a Sant Feliu

Dos veïns de Castellar han estat 
imputats per un delicte contra la 
salut pública. Els homes porta-
ven al cotxe 50 plantes de canna-
bis quan van ser descoberts, una 
quantitat que la policia local va 
considerar que era massa gran 
per a poder-la justificar com a 
consum propi. “Es van inter-
venir diverses plantes de ma-
rihuana i donat que era una 
gran quantitat es va interpre-
tar que es podia fer una im-
portació d’estupefaents. S’han 
obert diligències, però serà fis-
calia qui decideixi si es queda 
en un tema penal o en un tema 
administratiu”, va explicar Ar-
mand Martínez, sergent de la po-
licia local. 

A més, un dels imputats 
per aquest delicte contra la salut 
pública també ha estat denunci-
at per conduir sense punts. 
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 Marina Antúnez

Fa 20 anys que la Discoteca Cali-
fòrnia, situada a la carretera de 
Sentmenat i on avui hi ha les gale-
ries Califòrnia, va tancar les seves 
portes. La discoteca havia estat un 
punt de trobada important a Cas-
tellar per a tots aquells joves que 
s’iniciaven en l’oci nocturn i fes-
tiu de l’època. Després de 20 anys 
del seu enderrocament, demà dis-
sabte dia 5 es farà la Primera Tro-
bada d’Amics del Cali, dirigida a 
tots aquells i aquelles que havien 
trepitjat alguna vegada les seves 
instal·lacions, que havien escoltat 
els èxits del moment i ballat les fa-
moses cançons lentes.

David Fuentes va ser el dis-
cjòquei de la Discoteca Califòrnia 
del 1988 al 1991, any en què va de-
saparèixer definitivament. “Va 
ser una gran discoteca. Venia 
gent de Terrassa i Sabadell a 
divertir-se”, explica Fuentes. 

La disco ‘Cali’ en el record
Demà, a les 21.30 hores i a les Galeries Califòrnia, tindrà lloc la Primera Trobada d’Amics de la discoteca enderrocada l’any 1991

També recorda que “era molt di-
ferent de les d’ara. Hi havia lloc 
on seure i mitja hora de música 
lenta”. Per aquest motiu, Fuentes 
ha impulsat aquesta primera tro-
bada, “per recordar tots aquells 
bons moments que molts de no-
saltres enyorem encara”.

L’edifici comptava amb una  
discoteca, a més d’una sala anne-
xa on s’hi ubicava un cinema i di-
verses obres de teatre durant la 
setmana. “Els diumenges es pro-
jectava el programa de Jordi 
Hurtado ‘Si lo sé no vengo’ ”, 
diu Fuentes. També s’hi projec-
taven pel·lícules per adults, com 
les de Fernando Esteso, i d’infan-
tils, com les de Parchís. A la disco-
teca hi podia entrar tothom sense 
límit d’edat, tot i que sempre es 
feia pagar entrada. El repertori 
de cançons era el propi dels anys 
80: Modern Talking, The Cure i 
The Police, “a més de la ‘movida 
madrileña’, amb La Guardia, La 
Unión, Mecano o Duncan Dhu”, 

recorda Fuentes.   També hi havia 
un bar musical que avui conti-
nua com a Bar Cali. “El projec-
tor i les cadires encara són els 
originals”, apunta Fuentes. Allí 
hi havia una barra, taules i cadi-
res, cartes i billars. Amb sortida 
al carrer, s’hi ubicava un bar res-
taurant, “conegut per les seves 
famoses braves i biquinis plan-
xats”, diu Fuentes. 

Així doncs, durant més molts 
anys, Castellar va tenir una de les 
discoteques més conegudes de tot 
el Vallès. Hi van actuar, en direc-
te, tot tipus de personatges, com 
el Màgic Andreu i cantants com 
Ryan Paris amb la seva coneguda 
cançó Dolce Vita. 
“La festa que es farà dissabte, 
dedicada als majors de 30 anys, 
serà gratuïta per a tothom”, diu 
Fuentes. Consistirà en una ses-
sió de música que tindrà lloc de 
les 21.30 hores a les 00.30 hores. 
“No ho allargarem més perquè 
hem de tenir en compte que al 

  Bar Restaurant Califòrnia als anys vuitanta. || cEdIdA

voltant tenim força veïns”, ex-
plica. 

Per a tots els i les incondici-
onals que no es vulguin perdre la 
cita, poden adquirir unes samar-
retes elaborades especialment per 
a l’ocasió i que es venen al preu de 
15 euros a Copisteria Castellar, al 
carrer de Montcada. 

D’altra banda, també s’ha 
creat un grup al Facebook on  di-
verses persones que enyoren la 
Discoteca Califòrnia ja han fet 
arribar les seves peticions musi-
cals de cara a dissabte. “Si tenim 
èxit, potser repetim la trobada 
en un espai més gran i amb actu-
acions en directe”, diu Fuentes. 
Fins ara, estan confirmades les se-
güents cançons. The wall, de Pink 
Floyd; Is this love, de Bob Marley; 
Bananarama; Boney M; Mecano; 
Rick Astley; Depeche Mode, Eros 
Ramazzotti; Walk like a egipcian, 
de The Bangles; Roxette; Héro-
es del Silencio. Hombres G, i Pet 
Shop Boys, entre d’altres. 

  Pista de ball del ‘Cali disco’ als anys vuitanta. || cEdIdA   El Califòrnia també disposava de bar musical amb billars. || cEdIdA

  David Fuentes, discjòquei de la
Discoteca Califòrnia (1988-1991). || J.G.
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Temes
La política nacional i política de jo-
ventut

Darreres entrades
La Jnc de castellar del vallès puja 
a La mola per commemorar els 30 
anys de l’organització (10 de maig)

LA BÚSTIA Podeu escriure les vostres cartes a lactual@castellarvalles.cat. deixeu nom, cog-
nom, número de telèfon i número del dnI. màxim 15 línies. Les cartes de més ex-
tensió poden ser extractades.Els escrits es publicaran per estricte ordre d’arribada. 
Les opinions han de ser respectuoses amb les persones i institucions.

El missatge entra millor amb rodolí

A l’escola Emili Carles Tolrà ho tenen clar. Han impulsat tota una campa-
nya de civisme per fer que els propietaris recullin els excrements de les 
seves mascotes. I ho han fet amb gràcia.  || FOtO: JORdI RIuS
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Aclariments a la carta de Joan Pinyot

Patrimoni UNESCO Els autobusos

  Pepe González - Regidor de Projectes Estratègics

 Aula Ext.Universitària - Victòria Martí  Francisco Cuevas

El programa B de blog que s’emet cada dimarts de 20.30 a 21 h 
a Ràdio castellar entrevista cada setmana un protagonista de la 
blogosfera castellarenca. com que són unes eines molt útils per 
a crear opinió, L’Actual us oferirà cada setmana una petita fitxa 
del blocaire que cada setmana s’entrevisti al programa.

n relació a les obres de millora i remodelació que s’estan aca-
bant a la plaça Major, voldríem fer alguna observació sobre 
les opinions exposades pel senyor Joan Pinyot en la carta pu-
blicada a L’ACTUAL i afegir-hi alguns aclariments. Quant a 
l’abuixardat (repicat superficial de la pedra natural) que s’ha 

dut a terme a les escales i al replà de la zona d’accés des del carrer Major, 
a l’alçada del Casal d’Avis, hem de dir que l’Ajuntament rebia moltes quei-
xes per l’estat de la pedra, que s’ha anat desgastant i polint amb el pas dels 
anys. Aquest fet es va convertir en un problema que generava riscos de re-
lliscades, sobretot, els dies de pluja. Ben segur que, davant la situació plan-
tejada, les persones que van fer possible aquesta plaça haurien pres soluci-
ons semblants per mantenir-la tal com l’havien concebut fa quasi 80 anys. 
L’abuixardat s’ha fet amb molta cura. Poc a poc, anirà adquirint una textu-
ra més natural que no representarà cap problema per a la imatge històrica 
del conjunt i resoldrà el risc de patinades. L’antic paviment de la plaça s’ha 
respectat, recuperant les zones deteriorades a causa de l’ús i del pas dels 
anys. S’ha recuperat part de l’arbrat i se n’ha plantat de nou, s’ha conser-
vat el disseny dels parterres d’estil romàntic de la zona del sortidor que, a 
més, tornarà a brollar. S’han netejat totes les copes que coronen el mur de 
pedra, que es tornaran a replantar, i la font i el seu entorn. S’han rehabili-
tat els fanals antics i canviat les lluminàries i s’han posat nous fanals que 
han millorat molt la il·luminació del conjunt de la plaça. S’ha buscat una 
transi- ció coherent entre el paviment de la zona nova i l’antiga i, finalment, 
s’ha resolt la mobilitat a l’entorn del Casal d’Avis. Tot i les limitacions eco-
nòmiques, l’actuació ha estat respectuosa amb la història de la plaça, ha 
resolt correctament els problemes existents i ha sabut trobar una fórmu-
la adequada de transició entre les zones nova i antiga.

Hem volgut encetar 
un punt de referència 
política per als 
joves nacionalistes 
del municipi

L’ historiador i professor d’Histò-
ria de l’Art, Àngel Morillas, va estar 

Agraïment dels 
comerciants de 
Prat de la Riba

 Marc Andreví

Des del carrer Prat de la Riba, 
els comerciants que vàrem or-
ganitzar la festa “ ESTEM DE 
FESTA!  ESTEM DE SORT…” 
volem fer un agraïment públic i 
sincer a l’Ajuntament, als bom-
bers de Castellar, al  museu de 
l’Antoni (Coca-Cola) i  al movi-
ment de colònies i esplai, per les 
seves  col·laboracions. També 
volem donar les gràcies als ge-
gants del ETC, a la Regidoria de 
Comerç, a la Policia Local  i a 
la brigada municipal, pels seus 
serveis.  A tots els castellarencs 
que vàreu venir a gaudir de la 
festa amb nosaltres!  Moltes 
gràcies.  I sobre tot, als veïns 
del carrer Prat de la Riba, molt 
agraïts pel vostre suport, la vos-
tra paciència i la vostra presèn-
cia, gràcies.
Sense la  col·laboració de tots vo-
saltres, de ben segur no hagués 
estat possible!
Esperem amb orgull que us pu-
guem oferir esdeveniments simi-
lars en un futur.
Moltíssimes gràcies a tots.

dir que no sigui ric, ans al contrari, 
l’ànima de les comunitats i els po-
bles és expressada mitjançant les 
seves tradicions.  Quan a Àfrica, 
un ancià mor, és com si es cremés 
una biblioteca occidental. El 1972, 
alguns estats membres van mani-
festar el seu interès en què es donés 
importància a la salvaguarda d’allò, 
que més endavant, se’n diria Patri-
moni Cultural Immaterial (PCI).  
A l’Estat espanyol, hi ha catalogats 
quatre elements:  
-  La patum de Berga;  el misteri 
d’Elx; el silbo gomero i els tribunals 
de regants del mediterrani.  
A nivell universal, en aquest Pa-
trimoni hi han incloses 166 mani-
festacions o tradicions.  Malaura-
dament, la globalització comporta 
que les cultures potents ofeguin 
les cultures minoritàries en detri-
ment d’aquells patrimonis que afec-
ten cultures menys nombroses.  Si 
un home perd la seva cultura i les 
seves tradicions, les quals formen 
part de la seva identitat, esdevé un 
esclau i cal unir esforços per a in-
tentar recuperar el màxim possi-
ble de tot allò que hem malmès al 
llarg de la  història.

el passat dia 25 a l’Ateneu, per parlar 
sobre el Patrimoni Viu de la UNES-
CO que no té suport físic, bé siguin ce-
rimònies, danses, música, cants, etc.  
Aquest Patrimoni és més vulnerable 
que l’altre perquè no es materialitza en 
cap lloc ni monument, però això no vol 

Amb l’aigua al coll

 Eva Clariana - ICV Castellar del Vallès

L’equip de govern va donar compte 
en l’últim ple de la liquidació del pres-
supost de l’any passat. El resultat del 
romanent de tresoreria per despeses 
generals és de 567.625 euros negatius, 
cosa que significa un dèficit de més 
de mig milió d’euros. Recordem que 
l’Ajuntament va tancar el passat exer-
cici 31/12/2009 amb un deute banca-
ri de 23,44 milions d’euros, quantitat 
que ens ha situat com un dels més en-
deutats de la comarca del Vallès Occi-
dental, d’acord amb les dades publi-
cades pel Ministeri , el que significa 
que amb  una població de 23.176 habi-
tants estem a un deute per habitant 
de 1011 euros. Per a corregir els roma-
nents de tresoreria negatius l’Ajun-
tament va aprovar un pla de saneja-
ment financer que ha de pretendre 
corregir el desequilibri. Una situa-
ció que implica que el consistori no 
podrà concertar operacions de crèdit 
a llarg termini sense la prèvia autorit-
zació de la Generalitat. Però el nostre 
equip de govern segueix amb la seva 
política de dispendi econòmic,  con-
tractant a dojo  personal per a l’ajun-
tament, i fent-se càrrec de despeses 
que hauria d’assumir la Generalitat, 
com el milió d’euros per a l’ampliació 
del CAP, diners que no tenim.

Bien es cierto que el servicio que 
ofrece Sarbus en la línea de Caste-
llar-Sabadell ha ido mejorando poco 
a poco. Como usuario habitual, y me 
imagino que, en general, aspiramos 
a tener un servicio cada vez mejor. 
Al respecto de esto, quisiera propo-
ner varias sugerencias, soy consci-
ente de que no servirá de nada, pero 
por lo menos promover la reflexi-
ón en general. Entre semana, el pe-
núltimo bus es a las 21,45 a Caste-
llar. Luego tocar esperar casi 1 hora, 
22,40h. ¿No sería posible poner un 
servicio más en esa hora de tiempo? 
Da mucha rabia, que por lo que sea, 
RENFE va mal, y llegas a la estación 
de autobuses 2 minutos tarde y te 
toca esperar 1 hora!! Fines de sema-
na y festivos, entre las 4,55 y 8,00h 
no hay servicio ¿Por qué? ¿No se po-
dría poner alguna expedición más? 
Hay gente que tiene que ir a traba-
jar, o por algún viaje... mil cosas. Ese 
vacío no me parece nada “justo”. 
Así mismo, no entiendo porque a 
los conductores de esta línea sólo 
se les da 15 min., para ir de Castellar 
a Sabadell. ¿No ven que es sencilla-
mente imposible? Lo mínimo son 20 
minutos. La gente en sus despachos 
a la hora de confeccionar los horari-
os de las líneas, en qué piensan? ¿En 
a ver si puedo ahorrarme el sueldo 
de un conductor, o dejar de sacar un 
autobús? ¿No se supone que esta-
mos pagando por un buen funcio-
namiento de los buses?
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El dret dels infants 
a Castellar

e fet el títol d’aquest 
article té un punt de 
paràfrasi, una mane-
ra més amable de fer 

referència al títol de la famosa pel-
lícula, protagonitzada per Clint Eas-
twood, anomenada Per un grapat de 
dòlars. I per què tulipes? Doncs per-
què tant els dòlars com les tulipes 
han estat protagonistes d’alguna 
crisi en algun moment o altre, lli-
gats a bombolles, cracks i compor-
taments irracionals dels inversors. 
Sembla clar que, tal i com expli-
ca Oriol Amat al seu llibre Eufòria i 
pànic, les persones actuen en deter-
minades situacions amb comporta-
ments irracionals que es repeteixen 
de manera cíclica, els quals generen 
les bombolles econòmiques que, tard 
o d’hora, acaben per esclatar. La pri-
mera d’aquestes bombolles tenia, cu-
riosament, forma de bulb: a Holanda, 
a partir de 1630, hi havia una borsa 
en què es negociaven bulbs de tuli-
pa, fet que va coincidir amb la moda 
de les classes altes de plantar tulipes 
als seus jardins. Com a conseqüència 
d’aquesta moda els preus van comen-
çar a pujar i moltes persones es van 

que tenien la seva fortuna en bulbs de 
tulipa es van arruïnar, i la crisi es va 
estendre per tot el país, que va trigar 
uns quants anys a recuperar-se.
No costa massa trobar similituds de 
la crisi dels bulbs de tulipa amb les 
crisis actuals: des de la bombolla de 
les “punt com”, les hipoteques subpri-
me, l’empresa ENRON, l’inversor Ber-

nard Madoff o el mercat immobiliari. 
Tots han seguit el cicle irresponsable 
d’ambició de riquesa, endeutament ex-
cessiu, ceguesa, bombolla i, finalment, 
crisi. Ja fa un temps que es parla de la 
responsabilitat social de les empreses 
o, fins i tot, de les persones, d’introduir 
un vessant ètic al comportament per-
què ja no n’hi ha prou amb obtenir be-

 L’Altraveu

D

EQUINA MINA DE PRoPINA

PLAçA MAJoR

   Seb (Joso Sabadell)

l  26 de maig va cele-
brar-se el Consell d’In-
fants al nostre muni-
cipi. El Consell està 

format pels alumnes que repre-
senten els cursos de 5è i 6è de pri-
mària de totes les escoles de Cas-
tellar del Vallès. Aquest òrgan va 
ser  presidit per l’Alcalde i la regi-
dora d’Educació. També va comp-
tar amb la presència de la resta de 
regidors que eren convidats com 
a oients. 
Ens congratulem per l’inici 
d’aquesta experiència que per-
met la participació dels infants en 
l’àmbit institucional. Tanmateix, 
pensem que hauríem de ser més 
ambiciosos.
La Llei d’Infància que preveu la 
creació dels Consells d’infants lo-

cals, entenent com a infants els 
menors de 18 anys, va ser apro-
vada el 13 de maig d’enguany pel 
Parlament de Catalunya. Per 
tant, parlem d’un dret, tal i com 
ja contemplava la Convenció de 
Nacions Unides de 20 de novem-
bre de 1989. Els infants també 
han de ser escoltats en l’àmbit 
familiar, educatiu i social sobre 
tot allò que els afecta, com qual-
sevol altre ciutadà de ple dret 
present (no de futur). 
Per tant,  la creació d’aquest 
consell, no hauria de servir per 
consultar tan sols com volen els 
infants de Castellar els patis 
de les escoles, sinó que caldria 
anar més enllà i fer-los partici-
par de la vida política de la ciu-
tat on resideixen. Parlem, doncs, 
de l’exercici d’un dret, no d’una 
activitat pedagògica. Tot el que 
no sigui això, és una experiència 
esbiaixada i injusta. No podem 
tolerar la mancança de drets en 
els infants quan no la tolerem 
tampoc en els adults.
Per això, desitgem que aquest 
Consell d’Infants estigui format 
per tots els infants, no només 
els de 5è i 6è de primària, i que 
entre totes les forces polítiques 
de l’Ajuntament es trobin les 
eines adequades per tal que els 
infants coneguin els seus òrgans 
polítics i de gestió, però sobretot 
perquè siguin escoltats quan ho 
demanin. 

Recuperem el 
punt neuràlgic de 

Castellar

 Aleix Canalís

questa setmana ha 
acabat la reforma de la 
part antiga de la plaça 
Major. Ha estat una re-

forma llargament esperada després 
d’uns anys en els quals la plaça havia 
anat patint un procés de degrada-
ció constant per diverses causes. 

A

Entre totes les millores realitzades 
cal destacar la millora de l’accessi-
bilitat al Casal d’avis i al Punt d’In-
formació per Persones amb Disca-
pacitats mitjançant la construcció 
d’una rampa d’accés, el sanejament 
de bona part de l’antic paviment de 
pedra malmès per la circulació de 
vehicles i per les arrels dels arbres, 
la substitució de part de l’arbrat i 
els arbustos, la renovació del bui-
xardat de l’escala que uneix la plaça 
amb el carrer Major per evitar  la 
instal·lació de rec automàtic a les 
jardineres o el canvi de l’enllume-
nat dels fanals per aconseguir una 
millor i més eficient il·luminació de 

l’espai. La reforma de la part anti-
ga de la  plaça Major és un pas més 
en la remodelació integral del cen-
tre de Castellar que es va iniciar ja 
fa uns anys i que culminarà amb la 
posada en funcionament de l’Edifici 
del Mirador d’aquí a poques setma-
nes. Amb les diverses intervenci-
ons que s’han fet durant els darrers 
mesos, s’ha arranjat i modernitzat 
un dels símbols més destacats de 
l’imaginari col·lectiu de la vila, tot 
conservant-ne l’essència que ens la 
fa sentir nostra.
En definitiva, els castellarencs i cas-
tellarenques recuperem  un dels es-
pais més apreciats  per persones 

  “Hasta que llegó su hora”. || JOAn mundEt

de totes les edats, la nostra plaça 
Major, que de ben segur continua-
rà sent un punt neuràlgic de l’acti-
vitat social i festiva de la nostra vila 
tal i com ha estat sempre.

* Tinent alcalde de Territori

Per un grapat de tulipes

neficis, sinó que cal veure com  s’han 
aconseguit. Cal començar a canviar 
determinades actituds perquè, a dife-
rència d’aquell treballador que contes-
tava amb sornegueria en ser pregun-
tat per què no tancava mai el llum del 
seu l’escriptori: “Així sempre sembla 
que hi ha algú!”, arribarà un dia en què 
ja no podrem fingir més. 

començar a fer riques. Els qui gua-
nyaven diners ho explicaven a amics 
i familiars que, al seu torn, volien en-
trar a la roda convençuts que sem-
pre hi guanyarien. Es van arribar a 
fer operacions com canviar un bulb 
per 4.600 florins, un carro envelat i 
dos cavalls, o per la pròpia casa. Ja en 
aquell moment hi havia qui es qüesti-
onava si tenia sentit invertir d’aque-
lla manera en tulipes o si els preus 
tenien alguna racionalitat. Fins que 
un dia una partida de tulipes no es 
va poder vendre. Així va començar la 
caiguda, i en pocs dies es va produir 
l’esfondrament total. Molts nou rics 

  Carles Sanosa

Thomas Merton
Escriptor i pensador

La nostra idea de Déu diu més de nosaltres que d’ell mateix
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Ara que 
ja fa tres anys...

El Ple que tocava

 Mercè Vallès *

 Oriol Papell *

alta un any per acabar 
la legislatura a Caste-
llar. Tres són els anys 
que el PSC porta al cap-

davant de l’Ajuntament de Castellar, 
i moltes són ja les conclusions que 
en podem treure. Ho podríem resu-
mir en una sola paraula: el sociating. 
Ja hem explicat què és, però bàsica-

n el passat Ple del mes 
de Maig, on sí que hi va 
haver Ple, es va portar a 
aprovació el conveni de 

l’ajuntament amb el Departament de 
Salut de la Generalitat per tal d’am-
pliar el CAP eixamplant l’edifici ac-
tual cap al carrer Jaume I. Des d’Es-
querra hi vam donar suport, tot i així 
vam fer constar que és una llàstima 

F

E

ment es pot resumir en generar unes 
expectatives que no s’han complert. 
Hem pogut comprovar què entén el 
PSC per participació, quan accep-
ten les ARES, que és aquella figura 
urbanística que farà que al camp de 
futbol s’hi posin pisos, rebutjant fer 
una consulta ciutadana sobre la ne-
cessitat de fer més pisos, i obviant la 
voluntat dels ciutadans de com s’ha 
de créixer, principi i dret bàsic en 
tots els instruments de planificació 
urbanística. També hem comprovat 
que són uns experts en vendre fum: 
una nova escola a les pistes, un ter-
cer institut (el govern de la Gene-

ralitat no ho té ni en el pressupost 
per l’any vinent), l’arribada del tren 
a Castellar... però si només hi ha un 
estudi informatiu i ja ens ensenyen 
com seran les estacions! Fum i més 
fum... També hem entès quina era 
aquesta nova manera de fer políti-
ca, que es podria traduir en la ja fa-
mosa: “vuelva usted mañana”, molts 
copets a l’esquena i poca cosa més. 
Amb què ha innovat el PSC a Cas-
tellar? Amb res, en canvi Castellar 
ha perdut moltes coses amb el PSC: 
ha perdut subvencions (diners tan 
necessaris en èpoques de crisi), ha 
perdut nombroses activitats de lleu-

que l’edifici no suporti una segona 
planta que s’hauria d’haver previst 
i vam demanar que es torni a estu-
diar allò que s’havia proposat a la le-
gislatura passada, descentralitzar el 
CAP tot fent-ne un altre al costat de 
Torre Balada, al Casc Antic, que fa-
cilitaria l’esponjament de l’existent i 
una millora del servei per les perso-
nes amb dificultats de mobilitat que 
viuen al centre.
També es va aprovar el Pla de Segu-
retat Viària, que ja vam explicar en 
un article anterior, bàsicament fa un 
estudi dels accidents amb víctimes 
(són baixos) que hi ha al casc urbà, 

fa una predicció/objectiu a uns anys 
vista i proposa una sèrie de mesures 
per reduir-ne el nombre, mesures que 
ja fa un temps que es fan i per tant 
anem pel bon camí.
Per unanimitat es va donar suport 
a l’entrega de la Medalla de la Vila a 
l’Esbart Teatral, entitat centenària 
que forma part de l’ADN de Caste-
llar, que també aspirava al guardó de 
la Creu de Sant Jordi, que enguany 
no ha rebut, però que l’any que ve es 
tronarà a presentar candidatura. Des 
d’aquí volem felicitar l’Esbart per la 
tasca que han fet, que fan i que segur 
que continuaran fent amb les ganes i 

il·lusió de sempre. Us la mereixeu.
Des d’Esquerra vam presentar una 
proposta de resolució per tal que 
totes les begudes que es comprin a 
l’ajuntament estiguin etiquetades, a 
partir d’ara, en català. Una mesura 
per fomentar l’ús del català en l’eti-
quetatge, massa menyspreat per al-
gunes marques comercials. Una pro-
posta que continua augmentant la 
normalització de la llengua a la que 
tots aspirem. Va ser aprovada per 
unanimitat.
Finalment es va discutir una proposta 
de l’Altraveu que demanava a l’equip 
de govern que complís el ROM pel que 

fa a la suspensió del Ple del passat mes 
d’abril. Des d’Esquerra vam comentar 
que si es volia suspendre el Ple era tan 
senzill com convocar la junta de por-
taveus i consultar-ho i no pas suspen-
dre’l unilateralment. El grup socialis-
ta sovint oblida que el Ple és un òrgan 
on hi som tots representats i no pas 
propietat de l’equip de govern. Aques-
tes coses només fan que augmentar la 
desconfiança vers l’equip de govern, i 
això a en Giménez a un any vista de les 
eleccions municipals,  potser no és el 
que més li convé. 

* Regidor d’ERC

re, ja sigui per una mala gestió o ja 
sigui perquè directament ha deci-
dit no fer-les, i sobretot ha perdut 
temps. Temps en planificació esco-
lar, temps en planificació de la mo-
bilitat, temps i una bona oportuni-
tat de fer un nou CAP al nucli antic 
del municipi, temps en promoció 
econòmica (ni una sola mesura ni 
acció contra la crisi i l’atur al muni-
cipi). Ha perdut el seu projecte, se-
gurament perquè no en tenia, ve-
gi’s si no que la seva gran obra de 
govern serà l’edifici pantalla de la 
plaça Major, bé, EL MIRADOR, 
allò que tant havien criticat... tot 

i que el nom no fa la cosa. 
No volem perdre més, a Madrid, a 
la Generalitat, a les diputacions, a 
molts ajuntaments importants, a 
Castellar, és el PSC-PSOE qui go-
verna, millor dit qui ho intenta, 
però ja no tenen més crèdit, ens 
han enganyat massa vegades, els 
ciutadans mereixem més, no volem 
perdre, volem guanyar, volem algú 
amb projecte i amb idees, que ens 
faci ser optimistes de cara el futur, 
volem un canvi arreu, perquè co-
mençar il·lusiona. 

* Regidora de CiU

EL TAULER

AJUTS PER A
LLIBRES DE TEXT I 
MATERIAL
ESCOLAR

AJUTS
ESCOLARITZACIÓ 
ESCOLES BRESSOL

CONVOCATÒRIA 
SELECCIÓ
TREBALLADOR
SOCIAL

L’Ajuntament atorga aquests 
ajuts, de 100 €/infant, a favor 
de nens i nenes en escolarització 
obligatòria de famílies amb mem-
bres en situació d’atur. 

data límit per sol·licitar els ajuts: 
30 de juny de 2010.

consulteu al web municipal els re-
quisits necessaris per dur a terme 
la sol·licitud.

El departament d’Educació de 
la Generalitat ofereix ajuts per a 
l’escolarització d’infants de 0 a 
3 anys en escoles bressol muni-
cipals durant el curs 2010-2011. 

data límit per sol·licitar els ajuts: 

Primer termini: del 7 de juny 
al 3 de setembre de 2010.

Segon termini: de l’1 a l’11 de 
març de 2011.

consulteu al web municipal els 
requisits necessaris per dur a 
terme la sol·licitud.

L’Ajuntament ha obert una convo-
catòria per a la selecció per con-
curs de mèrits de personal funcio-
nari interí per ocupar una plaça de 
treballador social, amb possibili-
tat d’incorporació immediata.

Data límit de
presentació de sol·licituds:

10 de juny de 2010.

+ INFO:
www.castellarvalles.cat

+ INFO:
www.castellarvalles.cat

+ INFO:
www.castellarvalles.cat



ESPoRTS

dEL 4 AL 10 dE Juny dE 2010 21· cAStELLAR dEL vALLèS

 Jordi Mas

Feia molts anys que la Unió Espor-
tiva Castellar esperava una gesta 
com aquesta. Diumenge passat 
el segon equip del club va acon-
seguir l’anhelat retorn a Segona 
Territorial en vèncer 0 a 1 al camp 
de l’Albinense i fer valer el 3 a 1 
aconseguit a l’anada de la promo-
ció d’ascens. Han estat molts anys 
a Tercera. Per fi, a Barcelona, els 
nois entrenats per Dani Martos 
van trencar el malefici.

“És un resultat boníssim. 
Era un dels objectius de tempo-
rada que ens havíem marcat a 
principi de temporada -comen-
ta el director esportiu Josep Mar-
tínez- i a més l’ascens ha arribat 

en un any clau, perquè pugen 
molts jugadors de l’equip juve-
nil”. El club tindrà el primer equip 
a Primera Territorial i el segon a 
Segona Territorial.

El camí per arribar-hi no ha 
estat fàcil. Des d’una remuntada 

El segon equip de la Unió Esportiva Castellar 

supera l’Albinense per 4 a 1 en el global de

l’eliminatòria i aconsegueix l’ascens de categoria

 La plantilla de la Unió Esportiva Castellar B aquest dimarts a la tornada als entrenaments al Pepín Valls un cop aconseguit l’ascens a Segona Territorial. || JOSEP GRAELLS

A segona!

Isaac Gil acaba divuitè de 
la Transcollserola

El ciclista del cyclesport castellar 
Isaac Gil va finalitzar en  18a po-
sició de la classificació general de 
la transcollserola, una prova de 

93,5 quilòmetres amb sortida des 
de Sant cugat i arribada a Barcelo-
na. És una prova coneguda per les 
seves rampes que la fan una cursa 
trencacames. Gil, a més, va acabar 
en desè lloc de la seva categoria 
amb una mitja de 28,25 km/h.

Manolo García no seguirà 
al capdavant del primer

El tècnic de la unió Esportiva cas-
tellar de Primera territorial, mano-
lo García, no continuarà al club la 
propera temporada. Segons fonts 

consultades, el futur de l’entrena-
dor i el de l’entitat disten molt de 
coincidir. manolo García ha estat 
un any i mig a càrrec del primer 
equip en la seva segona etapa des-
prés de substituir Javi Alba el no-
vembre de 2008.

sense precedent a la segona volta 
del campionat de lliga, a un difici-
líssim partit de tornada a la zona 
esportiva de la Vall d’Hebron. 
“Hem patit molt. Ja sabíem que 
no era un partit per disfrutar i 
hem fet un gran treball en equip. 

Havíem de mantenir el cap fred, 
no entrar en polèmiques i aca-
bar amb onze jugadors”, comenta 
l’entrenador Dani Martos. El Cas-
tellar no només va estar impecable 
en defensa, sinó que va ser capaç 
de guanyar a Barcelona (0-1) grà-
cies a un gol d’Antoñito.

Les celebracions no es van 
fer esperar. Al mateix camp els 
jugadors van celebrar amb afici-
onats, amics i familiars l’ascens i 
la festa grossa va arribar de re-
torn al Pepín Valls. Cap a les tres 
de la tarda va començar una bar-
bacoa amb tots els jugadors i a dos 
quarts de sis, en el darrer partit 
del Primera Territorial d’aquesta 
temporada, els jugadors del pri-
mer van fer el passadís d’honor 
als recent ascendits. 

LA PROESA

La uE castellar es va conver-
tir en l’únic equip en guanyar 
aquesta temporada al camp 
de l’Albinense. Els barcelonins 
no havien cedit cap derrota en 
els 13 partits de la temporada 
i van perdre a la promoció. Els 
castellarencs ho van celebrar 
de valent -a la foto-.
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El descens de carretons o tras-
tos no és només una particulari-
tat de les festes majors. Aquesta 
pràctica esportiva està consti-
tuïda també en una competi-
ció que dura tota una tempora-
da amb seus a diferents pobles i 
ciutats catalanes. És el Campio-
nat de Catalunya d’Inèrcia, que 
es fa en 17 proves durant tota la 
temporada i engloba les moda-
litats de carretons, longboard i 
streetluge.

L’equip del castellarenc 
Ivan Alba, el Bahalarrampa, do-
mina la classificació general de 
carretons amb 94 punts, els ma-
teixos que Speedcarro, el segon 
classificat després de quatre 
proves disputades. “Les cur-
ses són molt igualades i nor-
malment mai hi ha més d’un 
segon de diferència entre els 
dos primers en una baixada 
-comenta Ivan Alba-. Cada ve-
gada els participants intenten 
millorar l’aerodinàmica els ve-
hicles i també mirem de distri-
buir els pesos amb molta cura 
a cada corba”. La velocitat que 
agafen aquests vehicles és cada 

  Jordi Mas

Bahalarrampa, 
desafiament 
a la gravetat
El castellarenc Ivan Alba participa al Campionat de 
Catalunya d’Inèrcia en la modalitat de carretons

INÈRCIA

vegada més gran i en algunes 
curses poden arribar als 90 qui-
lòmetres per hora.

A la baixada de carretons hi 
participen uns 22 bòlids de mitja-
na amb tres pilots a cada carra-
tó, mentre que en les baixades de 
longboard -monopatins de metre 
i mig amb els participants que 
baixen de peu- i streetluge -mo-
nopatins en què els participants 
baixen estirats enrere- també 
guanyen en espectacularitat: les 
baixades es fan en torns de qua-
tre equips a la vegada. “Tots som 
amants de la velocitat que hem 
de mirar altres opcions ja que 
el món del motor és molt car”, 
explica Ivan Alba.

Preparar un carretó i ha-
bilitar-lo per competir en una 
cursa del Campionat de Cata-
lunya d’Inèrcia pot arribar a 
costar fins a 2.000 euros. A les 
proves, organitzades per l’Asso-
ciació d’Inèrcia de Catalunya, tot 
es cuida fins a l’últim detall: hi 
ha remolcs per pujar els vehi-
cles fins al punt de sortida, bales 
de palla per millorar la segure-
tat en els descensos, fotocèl·lula 
per cronometrar les baixades... 
Aquest cap de setmana es fa una 
nova prova a Sant Celoni. 

ATLETISME

Castellar acull 
el català de 
clubs sub20

Les pistes d’atletisme del Parc 
de Colobrers acolliran aquest 
cap de setmana el Campionat de 
Catalunya de Clubs sub20. Du-
rant aquest dissabte es faran a 
Castellar del Vallès les proves 
masculina i femenina. Una com-
petició reservada a atletes júni-
ors, juvenils i cadets.

El Club Atlètic Caste-
llar prendrà part a la competi-
ció masculina gràcies a la seva 
bona classificació a la tempo-
rada 2008-2009 que els va per-
metre  obtenir l’accés directe 
juntament amb l’Agrupació At-
lètica Catalunya, l’ISS L’Hospi-
talet i el Manresa. En fèmines 
hi participaran el Lleida, l’Agru-
pació Atlètica Catalunya, l’ISS 
L’Hospitalet i el Manresa.

Les competicions comen-
çaran a les nou del matí d’aquest 
dissabte i es faran un total de 20 
proves per cada modalitat.

vellido i hoyo triomfen || Els at-
letes del Club Atlètic Castellar 
Sergi Vellido i Manolo Hoyo es 
van imposar en les seves res-
pectives categories al Campio-
nat de Catalunya de Milla Urba-
na disputat a Terrassa. Vellido 
va vèncer en categoria júni-
or mentre que Hoyo ho va fer 
en veterans. La castellarenca 
Anna Martí també va obtenir 
una bona classificació en ser se-
gona en veteranes, mentre que 
Xavi Planas va ser el cinquè mi-
llor de Catalunya en la classifi-
cació absoluta. 

  Redacció

 Ivan Alba, de groc a l’esquerra, organitzador de la prova. || cEdIdA

Castellar del Vallès podria ser la seu 
d’una prova el proper 26 de juny

Castellar del Vallès està 
mirant d’organitzar una 
prova del Campionat 
de Catalunya d’Inèrcia 
per a la tarda del dia 26 
d’aquest mes. A falta de 
concretar alguns detalls 
de l’esdeveniment, el 
projecte consisteix en 
organitzar una baixada 
a la zona dels Fruiters. 

La prova començaria al 
carrer de l’Olleta, passant 
pel carrer Rellet, el camí 
del Cementiri i baixaria per 
la ronda de Llevant fins a 
la rotonda de la plaça de 
Catalunya, on acabaria el 
descens. Seria una de les 
baixades més llargues del 
Campionat, amb prop d’un 
quilòmetre de recorregut.

 El carretó de l’equip Bahalarrampa en una baixada. || cEdIdA
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ÀREA PoLIESPoRTIVA

L’Emili Carles s’endú 
la lliga d’escacs

L’Emili Carles Tolrà serà recordat 
com el primer vencedor del Cam-
pionat Escolar d’Escacs que va fi-
nalitzar dissabte al local social del 
Club d’Escacs Castellar. Eric Van 
Zijp, Sergi Aymerich, Dídac Sala-
zar i Marc Salazar van ser els cam-
pions de lliga després de set jorna-
des disputades.

L’Emili Carles va vèncer en 
l’última jornada per 4 a 0 contra 
El Casal B i es va assegurar així 
el primer lloc de la taula amb 23,5 
punts. En segona posició va que-
dar El Casal A, que tot i imposar-
se al Joan Blanquer per 1 a 3, no va 
poder pispar la primera posició i 
va acabar amb 22,5 punts. En ter-
cer lloc va finalitzar l’escola Imma-
culada. La jornada final va cloure 
amb l’entrega de premis a càrrec 
de l’alcalde de Castellar Ignasi Gi-
ménez i la regidora d’esports Pepa 

  Els participants al torneig amb les medalles i trofeus corresponents. || cEdIdA

Final de festa amb gran participació a l’última jornada

A punt el Memorial 
Carles Simón

Rumb al Campionat del Món

El dissabte 12 de juny tindrà lloc 
al recinte firal de l’Espai Tolrà 
a partir de les nou del matí el 
Torneig Memorial Carles Simón 
Ventura de tennis taula organit-
zat per l’Associació Esportiva 

Els castellarencs Alan Rovira i 
Aleix Calsina (a la imatge) s’han 
guanyat una plaça amb la selec-
ció catalana que participarà al 
Campionat del Món de bike trial. 
Els bons resultats al Campionat 
de Catalunya els han permès ob-
tenir una plaça amb el combinat 
nacional, que participarà al mun-
dial d’aquest estiu i que constarà 
de dues proves: la primera a Vila-

Martínez. Alumnes, pares i mem-
bres del club van assistir a la clo-
enda del torneig.
La intenció del Club d’Escacs Cas-
tellar és continuar la propera tem-
porada amb el Campionat d’Escacs 

per Escoles. Una de les idees amb 
què s’està treballant és fer dues jor-
nades amb un dia i així alliberar un 
cap de setmana de cada dos. També 
s’està preparant un Campionat In-
dividual. || J. mAS 

El júnior B del Club Bàsquet Caste-
llar va caure eliminat a les semifinals 
de la final a 4 de la categoria júnior 
de primer any. Els castellarencs van 
perdre a Vilanova i la Geltrú contra 
el Maristes Ademar per 72 a 85. Tot i 
així, han completat una gran tempo-
rada tenint en compte que la majoria 
de jugadors són cadets. || J. m.

El júnior B cau a les 
semifinals

12 corredors del Club Ciclista Castellar Bike Tolrà van participar aquest 
cap de setmana a la Pedals de Foc, una cursa de tres dies amb més de 220 
quilòmetres i 6.000 metres de desnivell positiu. Una prova molt dura amb 
sortida des de Viella i amb ruta pel Parc Nacional d’Aigüestortes en què els 
castellarencs es van trobar amb pluja i neu durant el recorregut. || J. m.

cEdIdA

12 ciclistes del Bike Tolrà a l’aventura

nova de Prades i l’última a Darfo 
Dario de Terme, a Itàlia. És la pri-
mera vegada que Castellar del Va-
llès aporta dos pilots a la selecció. 
Diumenge Alan Rovira va partici-
par a Sabadell a la segona prova 
del Campionat Interescolar amb 
un setè lloc. El castellarenc, de set 
anys, competia a la categoria dels 
pilots de 13 i 15 anys, i va acabar 
amb 36 peus. || J. m.

d’Amics del Tennis Taula. Les ins-
cripcions ja estan obertes al web 
www.attcastellar.cat i hi haurà dos 
torneigs individuals. Un d’ells per 
a infantils -fins a 12 anys- i l’altre 
per a juvenils i sèniors -a partir de 
13 anys-. La inscripció per a me-
nors d’edat és gratuïta i els parti-
cipants de més de 18 anys hauran 
de pagar 4 euros. || J. m.

BIKE TRIAL  |  MUNDIAL BÀSQUET  |  FINAL A QUATRE

CICLISME BTT  |  PEDALS DE FoC

TENNIS TAULA  |  MEMoRIAL CARLES SIMÓN

ESCACS  |  CAMPIoNAT ESCoLAR
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L’equip sènior femení 
d’hoquei també desapareix

El sènior femení de l’Hoquei Club  
Castellar s’uneix a la llista d’equips 
que es dissolen aquesta tempora-
da. Aquest any les noies de Cas-
tellar ha perdut la categoria de 
Primera Nacional Catalana a la 
promoció que va jugar ara fa un 
mes contra el Jonquerenc. Però no 
hauran de tornar a Primera Cata-
lana perquè el futur de la majoria 
de les noies passa per jugar fora 
de Castellar.

Ja fa dues temporades que 
juguen amb la plantilla justa i pa-
teixen canvis d’entrenador molt 
sovint. L’equip era al caire de 
l’abisme dia sí dia també. Això ha 
generat una pluja d’ofertes sobre 
les jugadores del Castellar, i la in-
certesa de si hi hauria reforços de 
cara a la temporada que ve ha pro-
vocat la dispersió de les jugadores 
a altres equips. 

Tot i això, ja tenen el seu re-
lleu al Castellar: aquesta tempo-
rada passada es va presentar el 
segon equip femení del club de 
categoria escola i ara seran les 
encarregades de defensar l’ho-

nor femení al club. Així doncs, no 
hi hauria representació sènior la 
propera temporada amb la disso-
lució de l’equip femení ja que la 
nova fornada encara no té l’edat 
per jugar en categoria femení ab-
soluta.

Aquest equip va començar al 
primer any de vida del club, i es 
pot dir que és l’equip que fa més 
temps que està unit amb una llar-
ga llista de victòries per al club que 

  Marina Catena 

  Les noies del femení de l’Hoquei Club Castellar en el descans d’un partit d’aquesta temporada. || JOSEP GRAELLS

les ha portat a la segona catego-
ria més forta d’hoquei femení ca-
talà, només per sota de l’OK lliga, 
i la temporada passada també van 
quedar terceres de Catalunya a la 
Copa de la Lliga. 

En definitiva, s’acaba un cicle 
per a un equip de nivell. Aquesta 
vegada l’amistat no ha pogut unir 
una temporada més a l’equip amb 
més història de l’Hoquei Club Cas-
tellar. 

HoQUEI PATINS

equips sèniors fe-
menins també han 
desaparegut en els 
últims dos anys. Les 

fèmines de la uE castellar 
no van acabar la temporada 
2007-2008, i el cB castellar 
va reduir de dos a un el nom-
bre de femenins la tempora-
da passada.

2
DESAPARICIONS

Piñol passa 
a la final 
individual

  Redacció

El castellarenc Ramon Piñol ha 
passat a la final individual del 
Campionat de Catalunya de Bit-
lles Catalanes després de que-
dar en setena posició de l’eli-
minatòria prèvia disputada a 
Igualada. 

Piñol va ser el millor cas-
tellarenc en el Campionat Ter-
ritorial, amb una primera tira-
da excel·lent -80 punts- que li va 
permetre obtenir una puntua-
ció final de 145. A força distància 
va seguir-lo el castellarenc Rafel 
Berenguer, amb 129 punts, i José 
Perea, amb 122. 

El Campionat de Catalunya 
individual de bitlles no es dispu-
tarà fins al setembre. La seu de 
la final serà a la localitat gironi-
na de Lloret de Mar. 

tirada de bitlles || Aquest dis-
sabte es farà a l’Espai Tolrà a 
partir de les 11 del matí una tira-
da per a tots els nens i nenes in-
teressats. El Club de Bitlles Cas-
tellar calcula que uns 350 nens 
i nenes de Castellar han après a 
jugar a les bitlles catalanes en 
les sessions que ha organitzat 
l’entitat a les escoles. 

BITLLES CATALANES
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DEL 4 AL 5 DE JUNY DE 2010

HOQUEI (Hc castellar)

DISSABTE 5 de juny

Pavelló Dani Pedrosa
19:15  Sènior masculí - noia Freixenet

AGENDAFUTBoL HoQUEI PATINS FUTBoL SALA

CAMPIONAT ESCOLAR
Última jornada - Ronda 7
Bonavista - Immaculada 1 - 3
Emili carles - El casal B 4 - 0
Joan Blanquer - El casal A 1 - 3
mestre Pla A - mestre Pla B 2 - 2
Classificació
1 Emili carles tolrà 23,5 pts.
2 El casal A 22,5 pts.
3 Immaculada 13,5 pts.
4 mestre Pla A 12.5 pts.
5 El casal B 12 pts.
6 Bonavista 11 pts.
7 Joan Blanquer 7 pts.
8 mestre Pla B 6.5 pts.                 

SÈNIOR B · Fases ascens Segona terr.

Albinense - uE castellar 0 - 1

puja de categoria

INFANTIL A · Primera, grup 4

uE castellar - San Lorenzo 3 - 2

amistós

BENJAMÍ B · Segona, grup 27

uE castellar - montcada 5 - 6

amistós

Sang cule - Penya Esplugues 2 - 0
Athlètic 04 - Llagostense 4 - 3
Santa Perpètua - Sant Just 4 - 7
xarxa - Sporting Prat 4 - 1
Alheña - centre Sanfeliu 2 - 6
cervelló - Guadiana 6 - 0
Pla Llobregat - cornellà 1 - 6
Ripollet - castelldefels 3 - 4

PREFERENT CATALANA, g.3 · Jornada 29

centre Sanfeliu
Ripollet
Sporting Prat
Sant Just
cornellà
Alheña
cervelló
xarxa
unió Llagostense
Sang culé
Athlètic 04
Penya Esplugues
castelldefels 
Pla Llobregat
Guadiana 
Santa Perpètua

66
64
48
47
46
43
39
38
38
37
37
36
35
29
24
14

28
29
29
29
29
28
29
29
28
29
29
29
29
29
29
28

CLASSIFICACIÓ PT PJ PG PE PP

19
19
13
14
12
12
11
11
11
10
10
10
11
8
7
3

9
7
9
5

10
7
6
5
5
7
7
6
2
5
3
5

0
3
7

10
7
9

12
13
12
12
12
13
16
16
19
20

ATHLÈTIC 04 CASTELLAR

SÈNIOR B · Segona divisió, grup 2
Ràcing Güell - FS castellar  6 - 3
11è classificat
ATHLÈTIC B · tercera divisió, grup 6
Athlètic - cànoves 3 - 2
4rt classificat
ALMENDRA · tercera divisió, grup 6
Atlètic Almendra ajornat
8è classificat
JUVENIL A · Segona divisió, grup 2
FS castellar - Safa Sabadell 2 - 2
4rt classificat

FUTBOL SALA (FS castellar)

DISSABTE 5 de maig

Partits a fora
09:00   Lluis millet - Prebenjamí B
09:00   Participació diada de l’Esport
12:30    Sant Joan Ath - Infantil A
20:30   Guadiana - Athletic 04

DIUMENGE 6 de maig

Pavelló Joaquim Blume
12:45   Infantil B – Parets F.S.

SEGONA CATALANA · Grup c Jorn. 33

Cerdanyola - HC Castellar 6 - 0
Sitges - Barberà 5 - 6
noia Freixenet - Sfèric terrassa 7 - 3
Perpetuenc - Barberà 11 - 7
Olesa - torrelavit 8 - 6
Barberà - capellades 4 - 6 

noia Freixenet
cerdanyola
Sfèric terrassa
Sitges
Olesa 
torrelavit
Sant Ramon
capellades
Barberà
HC Castellar
Perpetuenc
molins de Rei
martinenc

59
53
49
46
45
43
40
27
22
18
18
12
12

23
24
23
22
24
23
24
24
24
23
23
22
23

19
17
16
15
15
14
13
9
7
5
6
4
4

2
2
1
1
0
1
2
0
1
3
0
0
1

2
5
6
6
9
8
9

15
16
15
17
18
18

CLASSIFICACIÓ PT PJ PG PE PP

Juventud 25S - Barberà 3 - 1
Sant cugat - Júnior 1 - 0
La Garriga - Puigreig 1 - 0
can Boada - Lliçà d’Amunt 3 - 1
Parets - Les Franqueses 4 - 4
Gironella - taradell 3 - 1
Avià - Josep maria Gené 2 - 0
San Lorenzo - Berga 7 - 2
UE Castellar - Can Trias 1 - 4

PRIMERA TERRITORIAL · Grup Iv Jor. 34

Gironella
Avià
San Lorenzo
Les Franqueses
Júnior
can trias 
Puigreig
Parets
Juventud 25S
UE Castellar
can Boada
Sant cugat
Lliçà d’Amunt
taradell
La Garriga
Josep m. Gené
Berga
Barberà

75
66
66
54
51
50
50
48
45
45
43
43
43
43
42
35
34
23

34
34
34
34
34
34
34
34
34
34
34
34
34
34
34
34
34
34

23
20
19
16
14
15
15
13
12
13
13
12
11
13
11
9
9
6

6
6
9
6
9
5
5
9
9
6
4
7

10
4
9
8
7
5

5
8
6

12
11
14
14
12
13
15
17
15
13
17
14
17
18
23

CLASSIFICACIÓ PT PJ PG PE PP

ESCACS
CLUB ESCACS CASTELLAR BITLLES CATALANES

CLUB BITLLES CASTELLAR

CAMPIONAT INDIVIDUAL
Ronda única a Igualada
Rafel Berenguer 129
Josep maria Giménez 120
manel Gavilan 117
Ricard miras 109
Ramon Piñol (7è gral.) 145
Jordi Rocabert 129
José Perea 122

FUTBoL SALA
LLIGA SOCIAL · Jornada 22

Sports King - ceramicas Eloy 8 - 3
manteniments - Asor 6 - 3
PH5 design - cas-net 0 - 6
construcciones Asor - Stop 3 - 3
cas-net - manteniments pendent
can marin - PH5 design 6 - 0
160 mes - La Banda Gallinero 4 - 1
ceramicas Eloy - Bastardos pendent

manteniments
cas-net
Bastardos
160 mes
Esports Stop
Banda Gallinero
ceramicas Eloy
can marin
const. Asor
Sports King
PH5 design

54
44
39
31
30
27
20
19
16
15
0

19
19
18
19
20
19
19
19
20
20

0

18
14
13
10

9
8
6
6
4
4
0

0
2
0
1
3
3
2
1
4
3
0

1
3
5
8
8
8

11
12
12
13
0

CLASSIFICACIÓ PT PJ PG PE PP

ATLETISME (cA castellar)

DISSABTE 5 de juny

Pistes Parc de Colobrers
09:00  campionat de catalunya sub-20

BITLLES CATALANES

DISSABTE 5 de juny

Espai Tolrà
11:00  tirada de Bitlles nens i 
nenes a partir de 8 anys

TENNIS

DIVENDRES 4 de juny

Torneig Penya Arlequinada
20:00   ct castellar A – ct Sabadell B
20:00   Rubí – ct castellar B
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L’Aplec del CEC se celebra el 
proper diumenge

diumenge dia 6, el centre Excursi-
onista de castellar celebra l’Aplec 
a l’ermita de les Arenes. La sortida 
es farà a les 7 hores.

Tertúlia poètica sobre  
Vicent Andrés Estallés

El dijous 10 de juny, l’obra po-
ètica de vicent Andrés Estellés 
serà protagonista de la tertúlia 
poètica ‘En to poètic’. Aquest 

poeta i periodista valencià està 
considerat com un dels escrip-
tors més rellevants del segle 
xx. La presentació anirà a càr-
rec d’Òscar Rocabert i durant 
l’acte es farà un repàs de la tra-
jectòria d’Estellés.

Mercat d’artesania i 
música jove el dia 5

El Iv mercat d’artesania i  músi-
ca jove tindrà lloc demà, a par-
tir de les 12 hores, a l’Era d’en 
Petasques.

El passat 30 de maig va tenir lloc el darrer 
dels concerts de la Temporada hivern - pri-
mavera de Teatre, Música i Dansa. “Estem 
contents del resultat dels concerts i de 
la resposta del públic”, explica Pepa Mar-
tínez, regidora de Cultura. “Sobretot, dels 
espectacles que han tingut lloc a l’Audi-
tori”, afegeix.

En total, s’han pogut veure sis propos-
tes musicals i de dansa que han aplegat prop 
de 800 persones. La que més èxit ha tingut 
ha estat la de la Companyia Color Dansa, 
que el dia 15 de maig va comptar amb 211 
persones amb entrada de pagament i 55 
amb invitacions. “Aquesta companyia no 
hagués pogut actuar sinó haguéssim tin-
gut a punt l’escenari de l’Auditori”, co-
menta Martínez. Respecte a la temporada 
anterior, hi ha hagut un lleuger augment 
d’assistència i “això vol dir que la gent no 
ha deixat d’acudir als actes programats”, 
diu Martínez. Un altre factor que ha ajudat 
a l’increment de públic ha estat que, “amb 
l’Auditori, tenim més butaques i això vol 
dir que pot venir més gent”.

La programació va iniciar-se el dia 6 de 
març amb la Companyia Tantarantana i el 
seu espectacle De música i d’homes, un acte 
que va tenir lloc a la Sala de Petit Format de 
l’Ateneu. El següent convidat va ser Quimi 
Portet, el dia 19 de març, que va presentar el 
seu nou treball Viatge a Montserrat a la Sala 
Blava. El jazz va omplir el Calissó Espai Plu-
ral el dia 26 amb Italo Quartet. 

Un dels actes més aplaudits, tot i no 
ser el de més assistència, va ser l’actuació 
de Divinas titulat Sing! Sing! Sing! el dia 14 
de maig. Després de Color Dansa el dia 15, 
La Vella Dixieland va cloure la temporada el  
dia 30, amb la proposta titulada L’aventura 
del jazz. En aquest cas, es tractava d’un es-
pectacle familiar, entretingut i divulgador , 
per a tota la família i que va recórrer la his-
tòria completa del jazz. 

propers concerts || Malgrat que ara la Tem-
porada Estable de Teatre, Música i Dansa 
de Castellar s’atura fins al mes d’octubre, els 
concerts i espectacles es reprenen a finals 
de juny amb les Nits d’Estiu. La primera 
de les actuacions anirà a càrrec de l’Esbart 
Teatreal, que celebra el seu centenari amb 
música, espectacle i foc. “Serà una gran 
festa de l’Esbart Teatral que convidarà 
el poble castellarenc a celebrar amb ells 
els cent anys d’història”, explica la regido-
ra de Cultura. 

‘L’efecte Auditori’

  Resum en imatges dels principals espectacles d’aquesta temporada hivern-primavera. || JOSEP GRAELLS  I ALBA GOnZÁLEZ

  Jordi Rius

La Temporada Estable de música, teatre i dansa s’ha tancat amb la Vella Dixieland el darrer cap de setmana amb un increment 
d’espectadors respecte a l’any anterior, un fet que s’explica sobretot per l’entrada en funcionament del nou Auditori

ASSISTÈNCIA DE LA DARRERA TEMPoRADA ESTABLE DE TEATRE, MÚSICA I DANSA

Companyia Tantarantana

Quimi Portet

Italo Quartet

Divinas

Companyia Color Dansa

La Vella Dixieland

Companyia o Formació musical Nom de l’espectacle

de música i d’homes

viatge a montserrat

Jazz

Sing! Sing! Sing

mientes + K parpadeas

L’aventura del jazz

Data actuació

  6 de març

19 de març

26 de març

 14 de maig

 15 de maig

30 de maig

Lloc

Sala Petit Format

Sala Blava

calissó, Espai Plural

Auditori

Auditori

Auditori

Assistens

41

170

75

99

266

126
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La Capella s’omple 
avui de gospel

El Cor de Noies Sant Esteve de Vi-
laseca va actuar el passat diven-
dres a la Capella de Montserrat. 
Sota la direcció de Xavier Pastrana, 
el cor fundat l’any 1974 i format per 
joves estudiants de música o estre-
tament relacionades amb el món 
coral van oferir un ampli repertori 
d’obres del Renaixement, passant 
pels segles XVII, XVIII, XIX i XX, 
afegint algunes peces d’un reper-
tori popular i tradicional.

A la primera part es van poder 
escoltar obres tradicionals catalanes 
harmonitzades i, a la segona, obres 
de Benjamín Britten, un dels com-
positors més reconeguts en l’àmbit 
coral de tot el segle XX. 

els blackbirds || La propera pro-
posta del 15è Cicle de Concerts a la 
Capella  té lloc aquest vespre, a par-
tir de les 22 hores. El grup convidat 
és The Blackbirds, format per Fran-
cesc Pagès, Jordi Boltes, Jordi Va-
llespí i Francisco Villas. És una de 
les millors formacions vocals de les 
que es dediquen a conrear els espi-
rituals negres al nostre país.

Va néixer l’any 1994 amb l’ob-
jectiu de donar a conèixer els espi-
rituals i de transmetre la càrrega 
emotiva que fa que aquesta músi-
ca tingui una força realment es-
pecial. Els seus concerts són una 
bona oportunitat per conèixer els 
millors espirituals amb exquisi-
des versions a capella, completa-
des amb petites pinzellades de doo 
wop, jazz i barbershop. 

  M.A.

La petjada de Duquende
El grup sabadellenc Así Somos actua demà al Calissó Espai Plural

  Marina Antúnez

El grup sabadellenc Así Somos ac-
tuarà demà a les 22 hores al Ca-
lissó Espai Plural. El grup compta 
amb set components: Miguel San-
tiago, Juan José Rodríguez, Juan 
Rodríguez, Quito, Luis Rodríguez, 
Rafa i Antonio Cortés, fill del can-
taor Duquende, convidat recent-
ment al Primavera Sound.

El concert que es podrà es-
coltar dissabte serà d’autèntic 
flamenc. “Som molt flamencs i 
busquem qualsevol estona des-
prés de la feina per trobar-nos 
i tocar”, van explicar els mem-
bres del grup al magazín Dotze de 
Ràdio Castellar.

Els Así Somos ja fa temps que 
toquen junts, tot i que mai havien 
tingut nom. També s’ajunten so-
vint per cantar en penyes de Ter-
rassa, Sabadell o ciutats de la co-
marca. “Per actuar al Calissó ens 
van fer unes proves per saber 
què tocàvem i els vam agra-
dar”, comentaven els Así Somos. 

El grup afirma tenir personalitat 
pròpia però intenta recuperar el 
flamenc de tota la vida, “perquè 
no s’oblidin les bones lletres que 
s’han fet al llarg de la història”, 
van explicar al magazín.

Así Somos també reconeix 
que no els és gens difícil cantar fla-
menc perquè “és una música que 
portem a la sang, que ja cantà-
vem amb els nostres pares”. Els 
seus referents musicals són Cama-
rón de la Isla, Montse Cortés, Po-
veda... i, per qüestions de proximi-
tat familiar, Duquende.

el sentiment|| La formació espera 
que la gent que vingui a gaudir del 
concert de dissabte sigui respectu-
osa. “Sabem que hi ha qui sent el 
flamenc i qui no el sent”. En tot 
cas, també es queixen que “no hi 
ha massa locals on poder actu-
ar perquè la gent conegui millor 
el flamenc”. Ells, diuen, intenten 
personalitzar el cante, rebent in-
fluències d’Andalusia, de cantants 
que allí són coneguts tot i que en-
cara no hagin traspassat fronteres 

ni hagin arribat a la fama.
“A nosaltres ens mou el 

sentiment i volem contagiar-lo 
al nostre públic”, afirmen els Así 
Somos. Les lletres d’aquest grup 
parlen de sentiments i també de 
melanconia, de vides que s’enco-
manen a qui les escolta. “El públic 
es fica dins la pell del personat-
ge de les cançons”, afegeixen els 
Así Somos. 

Tot i que els Así Somos con-
tinuen provant nous temes, expli-
quen que no s’atrevirien a can-
tar en català perquè “en català 
no pots transmetre de la matei-
xa manera”. Malgrat tot, també 
reconeixen que cantants de fla-
menc de la talla de Miguel Pove-
da han cantat en català i se’n sur-
ten molt bé. 

En tot cas, el concert de demà 
dissabte promet ser un bon con-
junt de veus flamenques. “Sabem 
que hem d’acabar d’hora per no 
molestar els veïns, però durant 
el concert ens farem sentir in-
tensament”, diuen els compo-
nents de la formació. 

  Sis dels set components de la formació davant del Calissó Espai Plural.  || JOSEP GRAELLS

El passat dimarts es 
va donar a conèixer el 
cartell guanyador de la 
Festa Major 2010. Sara 
Romera i Guardiola, de 
Santa Perpètua de la 
Mogoda, ha estat pre-
miada amb la seva obra, 
considerada la millor de 
les 18 que es van pre-
sentar. Amb només 20 
anys, Romera ha elabo-
rat un cartell basant-se 
amb una pintura acríli-
ca retocada per al for-
mat de cartell. La parti-
cipació va comptar amb 
8 candidats de Caste-
llar, 4 de Sabadell, 2 de 
Vilanova, 1 de Sant Fost 
de Campsentelles i 1 de 
Moià. || m. A.

Ja tenim cartell de Festa Major
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Els petits alumnes 
d’Aguilart donen una 
obra a l’Ajuntament

  Marina Antúnez

  El quadre dels alumnes de pintura d’Aguilart que van cedir a l’Ajuntament s’ubicarà a la nova escola bressol.

El passat dimecres 19 de maig, el 
grup de petits de les classes de pin-
tura de la galeria Aguilart de Cas-
tellar van fer donació d’una obra 
pictòrica a l’Ajuntament, elabora-
da pels mateixos alumnes d’Enric 
Aguilar, d’entre 6 i 8 anys.

Els artistes van ser sis: 
Jaume Homet, Pol Latorre, Anna 
Fajardo, Estel Massaguer, Geor-
gina i Víctor. L’obra va ser rebuda 
amb molta il·lusió per l’alcalde que 
va explicar que “el quadre s’ubi-
carà a la nova escola bressol que 
es coneix des de fa poc com a Co-
lobrers”. 

Al quadre s’hi poden apreci-
ar clarament els edificis més em-
blemàtics de Castellar del Vallès, 
com ara l’església de Sant Esteve 
i l’Ajuntament. “És el tema que 
vam estar treballant després de 
recopilr imatges de la vila”, ex-
plica el pintor i professor dels pe-
tits, Enric Aguilar.

La pintura fa 120 metre d’alt 
per 2,50 metres de llarg. Es va ex-
posar per primera vegada durant 
el Firart 2010 a l’espai dels tallers 
que va organitzar Aguilart. 

Després de rebre l’alcalde Ig-
nasi Giménez, van anar tots ple-
gats a berenar al Viena, “tot un 
esdeveniment pels nens i nenes”, 
afirma Aguilar. 

  M.A.

L’Esfèric de l’Esbart 
necessita voluntaris

L’espectacle Esfèric de l’Esbart  
torna a Castellar els dies 2,3,4 i 
9, 10 i 11 de juliol. Aquesta vega-
da l’actuació serà a l’Auditori en 
comptes de l’Skate Parc, espai 
on es va fer per primera vegada. 
“Per això, ara l’Esfèric és molt 
diferent d’aleshores”, explica 
Clara Simó, directora de l’es-
pectacle. “I també per aquest 
motiu necessitem l’ajut de la 
gent”, afegeix Simó.

El reclam per buscar volun-

taris s’ha fet a través del Facebook. 
És una crida a tothom a qui li faci 
gràcia la idea de col·laborar amb 
l’Esbart durant els dies de l’espec-
tacle. “Ens calen maquilladores, 
perruqueres, gent que faci ves-
tits i que cusi”, explica Simó. La 
reunió per als voluntaris serà el 22 
de juny, a les 20 hores.

El fet que en aquesta ocasió 
l’Esfèric no doni protagonisme al 
foc fa que es cuidin més altres as-
pectes “com la dansa, cap de les 
noies que ballem som professio-
nals”, diu Simó. L’Esfèric a l’Audi-
tori serà tot un repte. 

  M.A.

Concurs per al cartell 
de Vilabarrakes

El concurs de cartells Vilabarra-
kes’10 ja és obert. S’hi podrà par-
ticipar fins al 28 de juny. L’objecte 
de la convocatòria és seleccionar 
la imatge que haurà d’identificar 
tots els actes de Vilabarrakes du-
rant la Festa Major de Castellar  
del Vallès 2010.

Vilabbarrakes és una entitat 
juvenil que sorgeix dels joves del 
poble com a festa alternativa, in-
tentant que el màxim públic pos-
sible s’hi senti identificat, ja sigui 

musicalment o per les activitats 
que s’organitzen.

La convocatòria pel cartell 
s’adreça a totes les persones ma-
jors de 16 anys, que poden partici-
par-hi individualment o de forma 
col·lectiva.

Cada concursant pot presen-
tar un màxim de dos dissenys in-
èdits i originals. La tècnica o l’es-
til són lliures i poden ser en blanc 
i negre o en color. 

El cartell ha de ser DIN A3, 
en sentit vertical, i ha de contenir 
el següent text: Vilabarrakes 2010 
Castellar del Vallès. 10, 11 i 12 de se-

tembre. També ha d’incorporar els 
logotips de Viu Castellar i Vilabar-
rakes, que es poden trobar al Fa-
cebook de Vilabarrakes o a tra-
vés del correu c.difusio@gmail.
com. Els cartells s’han de presen-
tar muntats sobre cartró ploma i 
sense signar. Al dors hi ha de cons-
tar un lema o pseudònim. 

Els cartells es poden enviar 
per correu ordinari, missatgeria 
o en persona al Punt d’Informa-
ció Juvenil. El veredicte es farà pú-
blic durant la primera setmana del 
mes de juliol. 

Hi haurà tres premis. Un pri-
mer, de 100 euros, per comprar 
material artístic a l’Artristras. Un 
segon, de 60 euros, per comprar 
a la llibreria Nobel. I un tercer 
premi  que consistirà en un sopar 
per a dues persones al restaurant 
La Nonna. 
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  Dues de les escoles participants al II Dansem Plegats. || J.G

 Marina Antúnez

El II Dansem Plegats va 
reunir 700 dansaires

El II Dansem Plegats va tenir lloc di-
vendres 28 al camp de futbol Pepín 
Valls. Un total de 700 nens i nenes 
de les escoles de Castellar, Sentme-
nat i Polinyà van oferir un especta-
cle de danses obert a tothom, que va 
omplir gairebé totes les grades del 
camp. El projecte Dansem Plegats 
és dut a terme per les mestres i els 
mestres que formen part del Grup 
de Treball de Música que depenen 
del Centre de Recursos Pedagògics 
(CRP) del Vallès Occidental VIII del 
departament d’Educació. 

Tant aquesta trobada de danses 
com la trobada Cantem formen 
part del projecte del grup de Tre-
ball de Música que pretén portar a 
les escoles activitats conjuntes per 
compartir i gaudir de la música i 
mostrar a tothom els aprenentat-
ges dels alumnes.

Aquesta va ser la segona edició 
i, de la mateixa manera que l’any pas-
sat, els dansaires eren els nois i noies 
de cicle inicial, és a dir, tenien entre 
7 i 8 anys. Hi van participar l’Esco-
la Bonavista, El Casal, Emili Carles 
Tolrà, La Immaculada, Sant Esteve, 
Sol i Lluna i Can  Sorts de Sentmenat 
i Roser Capdevila de Polinyà.

Els nens i nenes van actuar des 
de les 10.30 hores fins les 12. Van dan-
sar Ball de Gitanes per a les entra-
des i sortides dels diferents grups. 
En començar l’acte, els de primer 
van ballar Amics, de Guida Sellarès, 
i El ball de la civada, popular cata-
lana. Els de segona van interpretar 
el Ball de cascavells, popular catala-
na, i Peras tous pera Kambous, dansa 
grega. Cada escola portava un mo-
cador al coll per a distingir-se de les 
altres. El CRP va editar un tríptic 
per a tots els pares i mares del pro-
grama dels balls. Els organitzadors 
van valorar molt positivament l’ac-
tuació i l’assistència. 

El passat dissabte a les 21 hores va tenir lloc 
el 33è Aplec de la Sardana de Castellar. L’ac-
te va tenir lloc al col·legi La Immaculada i 
van participar-hi les cobles Jovenívola de 
Sabadell, Marinada i Vila d’Olesa. L’Agru-
pació Sardanista Amics de Castellar, orga-
nitzadora de l’acte, també va programar un 
concurs de colles improvisades. L’aplec va 
comptar amb el públic habitual d’aquests 
actes. || m. A.

33è Aplec de la Sardana

 Moment del 33è Aplec de la Sardana. || A.G.

La Fira del Rodamón continua la tradició 
iniciada anys enrere per promoure lligams 
entre els castellarencs de procedències di-
verses. L’acte es va dur a terme al carrer 
de Sala Boadella i van participar-hi repre-
sentació de Catalunya, Bolívia, el Marroc i 
el Nepal. “Hi va haver força participació 
i bon ambient. Creiem que ha valgut la 
pena”, afirma Gener Martí, responsable 
del Moviment de Colònies i Esplai. || m. A.

Apropant cultures

  Tallers de la Fira Rodamón. || GEnER mARtí

FIRA RoDAMÓN  |  ESPLAIS TRADICIoNS  |  CoL·LEGI LA IMMACULADA

Els nens i nenes procedien de Castellar, Sentmenat i Polinyà
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* Actes organitzats per l’Ajuntament de castellar del vallès

EXPOSICIONS

Casal Catalunya
Prat de la Riba, 17

Treballs manuals
tot el mes

Galeria Rich i Habti
Barcelona, 60

Pintura digital
de Pedro morales
Fins al 17 de setembre

CURSOS

TALLERS

ALTRES

Cuina per a dones que es 
volen cuidar i no tenen 
temps
dimarts 8 i 15 de juny
Inscripcions: 937 144 040

Colònies d’estiu
moviment de colònies i Esplai
Informació i reserves:
638 177 050

Concurs
Cartell Vilabarrakes’10
Inf.: www.castellarvalles.cat
www.fotolog.com/vilabarrakes

Ajuts al lloguer
Sol·licitud fins al 30 de juny
Inf.: www.castellarvalles.cat

Colònies d’estiu
Escola La Immaculada
Inscripcions: 24 al 31 de maig

Curs de Word, Excel
i Internet
casal catalunya

Colònies d’estiu
Sant Feliu del Racó
Inscripcions: fins al 20 juny
www.casinodelraco.cat

Pilates
dimarts, de 18 a 19.30 h
La Sala de Ser · 665 020 903

Curs de Tai-chi
dimarts, de 19.30 a 20.30 h
dijous, de 20 a 21 h
La Sala de Ser · 665 020 903

Museu de Coca-Cola
tots els dies
de 10 a 13.30 h
de 16.30 a 19.30 h
carrer Jaume I, 42

Campanya “Posa-li el xip”
Sol·licituds dels
descomptes a l’Ajuntament

Xerrada · L’impacte de 
la fatiga crònica al 2010
a càrrec de J. Alegre martín
ca l’Alberola · 18 h
Organització: comunitat Bahá’í

15è Cicle de Concerts
a la Capella
the BlackBirds
capella de montserrat · 22 h
Organització: corals xiribec i Sant Esteve

Calissó Jam
amb Acústica
calissó Espai Plural · 21.30 h
Organització: calissó Espai Plural04dv

15è Cicle de Concerts
a la Capella
amb maria Rodés
capella montserrat · 21.30 h
Organització: corals xiribec i Sant Esteve

Calissó Jam
amb Albertox I Ferdinand
calissó Espai Plural · 22 h
Organització: calissó Espai Plural11dv

12dS
Torneig de tennis taula
Espai tolrà · 9 h
Organització: Associació Esport 

Amic del tennis taula

Xerrada - Taller*
Prevenció i control 
de plagues. Plantes 
beneficioses
cal Botafoc · 10.30 h

Calissó Club
amb x-Rayman 
at the controls
calissó Espai Plural · 20 h
Organització: calissó Espai Plural

13dG
Presentació del llibre
un pinyol farcit de fada, 
de Josefina Llauradó
calissó Espai Plural · 12 h
Organització: calissó Espai Plural

Jornada de
portes obertes del 
Casino del Racó
casino del Racó · 10 a 20 h
Organització: casino del Racó

Lliga social Club Bitlles
Pl. Fàbrica nova · 10.30 h
Organització: club de Bitlles castellar

Ball amb Enric carreras
Sala Blava · 18 h
Organització: Amics del Ball de Saló

06dG

Aplec del CEC
Sortida 7 h · Local del centre
Organització: cEc 937 145 542

Concert fi de curs
corals St. Esteve i convidades
Sala Blava · 12 h
Organització: coral Sant Esteve

Festa Ocellaire
Espai tolrà · 8 h
Organització: Fed. Ocellaire catalunya

Audicions de música
capella de montserrat 
10.30 i 12.30 h
Organització: Escola Espaiart

20a Trobada de músics 
de Castellar (2a part)
calissó Espai Plural · 17 h
Organització: calissó Espai Plural

Festival fi de curs
a càrrec dels alumnes
de l’Escola dansa Parc
Auditori · 18 h
Organització: Escola dansa Parc

Ball
amb Jordi Bruch
Sala Blava · 18 h
Organització: Amics del Ball de Saló

Tertúlia poètica*
En to poètic al voltant de l’obra de 
vicent Andrés Estellés Hotel París
Local de la Penya Solera Barcelonista · 21.3010dJ

Cinema
Los dientes del diablo
casal catalunya · 17 h
Organització: Associació de 

Jubilats i Pensionistes07dL

08dt

09dc

Festa Comerç Calissó
Plaça calissó · 10.30 h
Organització: comerços al voltant de 

la plaça calissó i calissó Espai Plural

L’hora del conte en
anglès · Sleeping Beauty
Ludoteca · 11.30 h
Org.: Idiomes castellar i Ajuntament

IV Mercat d’artesa-
nia i música jove*
Era d’en Petasques · 12 h

1a Trobada d’amics 
Discoteca Califòrnia
Galeries califòrnia · 21.30 h
Organització:

Amics discoteca califòrnia

Calissó Club
a càrrec de Así Somos
calissó Espai Plural · 22 h
Organització: calissó Espai Plural05dS

Espai de suport a la lac-
tància i a la maternitat
cada dilluns, de 15 a 17 h
Inscripcions: La Sala de Ser



L’any 1974, a la zona de l’Era d’en Petasques, hi 
havia un forn de calç anomenat Forn de Raig o 
forn de calç del Comas. Els voltants del forn que-
daven plens de deixalles d’aquest material. Poste-
riorment, quan el forn va deixar de funcionar  es 
va edificar l’actual escola Bonavista i cases, quasi 
totes de contrucció moderna. Són les que encara 
podem veure a l’Era d’en Petasques.

 FOtO: JORdI GARRÓS

El Forn de Raig, 1974
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Ajuntament 
Fax Ajuntament

Policia Local
(urgències)

Oficina m. St. Feliu
Avaries enllumenat 

Biblioteca
Bombers

Ràdio castellar
casal catalunya

casal Plaça major
casal d’Entitats
casino del Racó

cAP (Ambulatori)
Servei de català

centre de Serveis
Ambulància

Funerària castellar
tanatori

mossos d’Esquadra
Jutjat de Pau

OSB 
Acc

Punt d'Informació
casal de Joves

Recollida de mobles
taxis castellar

93 714 40 40
93 714 40 93
93 714 48 30
092
93 714 65 98
900 13 13 26
93 714 47 35
93 714 49 51
93 714 43 40
93 715 89 98
93 714 36 55
93 714 34 27
93 714 50 08 
93 747 11 11
93 714 30 43
93 747 10 55
061
93 714 63 15
93 747 12 03
088
93 714 77 13
93 714 53 89
93 714 67 39
93 714 34 27
93 715 80 06
901 12 02 14
93 714 37 75

Farmàcia Casanovas
93 714 33 76 · Av. St. Esteve, 3

Farmàcia Permanyer
93 714 38 29 · ctra. de Sabadell, 48

Farmàcia Germà
93 715 86 78 · Balmes, 57

Farmàcia M. D. Ros 
93 714 50 25 · Av. St. Esteve, 71

Farmàcia Pilar Vilà Boix
93 715 90 99 · Barcelona, 58

Farmàcia Yangüela 
93 714 52 89 · torras, 2

TELÈFONS
 INTERÈS

Els diferents cors que formen la 
família de cantaires del Cor Sant 
Esteve celebren el seu concert de 
fi de curs el proper diumenge, a les 
12.30 h a la Sala Blava. Es tracta 
d’un concert festiu per mostrar el 
que cada grup ha fet els darrers 
mesos. Els cors interpretaran can-
çons tradicionals, catalanes, d’ar-
reu i altres repertoris d’autors 
clàssics i contemporanis, dirigits 
per Sara Schkot, Marina Schkot 
i Jaume Sala, amb la col·laboració 
de Dani García al piano.

L’Escola Dansa Parc 
de Castellar celebra la 
festa de fi de curs amb 
un gran espectacle, que 
realitzarà per primera 
vegada des de la re-
modelació a l’Audito-
ri Municipal. Les noies 
dels diferents grups de 
dansa mostraran tot el 
que han après durant el 
curs. Dansa Parc, sota 
la direcció de Belem 
Guitart, continua fent 
una tasca importantís-
sima en el món de la 
dansa, una de les arts 
amb més dificultats 
per sobreviure. L’acte 
és obert a tothom i de-
mostra un alt nivell de 
les ballarines.

diumenge 6 de juny

Auditori · 18 h

Organització: Escola dansa Parc

Festival fi de curs
Escola dansa Parc

diumenge 6 de juny

Sala Blava · 12.30 h

Organització: coral Sant Esteve

Concert fi de curs
coral Sant Esteve i 
corals convidades

FARMÀCIES
DE GUÀRDIA

04
05
06
07
08
09
10
11
12
13

yangüela
Germà
Germà
Permanyer
Ros
casanovas
yangüela
vilà
Permanyer
Permanyer
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L’ENTREVISTA

dEL 4 AL 10 dE Juny dE 2010

· Quan va començar a interes-
sar-se per la fotografia? 
Amb el meu pare i el Jordi, el seu 
soci. Tenien una botiga de fotos a 
Castellar i fèiem, bàsicament, fotos 
de casaments i d’estudi. Però a mi 
no m’agradava gaire...

 · I cap a on va inclinar-se?
Amb 17 anys vaig començar a fer 
les meves pròpies fotografies. 
Vaig entrar a la UPC de Terras-
sa on, des de feia tres anys, s’ha-
via iniciat la carrera de fotogra-
fia. Després, la botiga va tancar 
i jo vaig continuar de freelance, 
treballant per algunes empreses 
de Barcelona.

11 respostes

Un tret principal del seu caràcter?
Sóc pacient
Un defecte que no pot dominar?
Sóc una mica desordenat
Qui voldria haver estat?
Jo mateix
Quin animal seria?
una àliga, que té bona vista
La seva paraula preferida?
Paisatge
Quin plat li agrada més?
Fideuà o paella
Músic preferit?
Sílvia Pérez
Un color? 
taronja
Un llibre?
Recull de fotos de Herman Leonard
Una pel·lícula?
Blade Runner
Un comiat? 
Fins ara

Va començar ajudant al seu pare, també fotògraf. 
Més tard, va tenir la sort de trobar una feina que li 
permetia tenir temps lliure per a professionalitzar-
se com a fotògraf. Ara té l’exposició a Cadaqués.

Raül Esteve

· Amb quin tipus de fotografia?
Vaig treballar a l’empresa Foto-
grafia Digital on feia imatge cor-
porativa i publicitat de producte i 
d’espai. Això em permetia fer re-
portatges. Em van encarregar un 
treball per INCAVI, sobre els ce-
llers de vi de catalunya, i un altre 
de l’arròs. Treballant per la Caixa, 
vaig seguir a Dani Pedrosa. 

· Podia viure de la fotografia?
No. Tot eren treballs puntuals. 
Però, a part, havia començat a tre-
ballar de forestal als estius. Això 
em va permetre entrar a Control 
de Bombers de Bellaterra per co-
ordinar les emergències dels cos-
sos de bombers. També portà-
vem el tema de Protecció Civil, 
seguint els protocols de la Gene-

ralitat. Poc després, es va separar 
Protecció Civil dels bombers. Ara 
estic en una sala on es coordinen 
bombers, mossos i tots els cossos 
d’emergències de Catalunya. 

· Però aquest ofici no té res a 
veure amb la fotografia, no?
Però em permet tenir temps lliure 
per a dedicar-me a fer fotos i millo-
rar com a fotògraf i a buscar foto-
grafies que m’interessen.

· I quines fotografies són?
M’he especialitzat en les de con-
certs. La música sempre m’ha 
agradat i n’havia estudiat de petit. 
Fotogràficament parlant, vaig co-
mençar amb el Festival de Jazz de 
Terrassa. Al principi, és difícil que 
et donin permís per fer fotos però 

em vaig moure molt i vaig comen-
çar a fer el meu propi arxiu, que 
finalment va fer goig.

· I sempre ha fet fotografies de 
concerts?
No únicament. Quan hi va haver 
el desastre del Prestige vam anar 
cap a Galícia. Allí vaig fer moltes 
fotos, que després vaig presentar 
al suplement Presència. Em van fer 
un reportatge i vaig agradar. Pos-
teriorment, vaig contactar amb 
Caixa Sabadell i vam fer una ex-
posició dels fets ocorreguts amb 
el Prestige.

· La seva última exposició es 
diu Tacte Llatí. Com és?
Sobre jazz llatí, de fusió. Tacte llatí 
es va presentar al 2008 amb 15 o 

20 fotos, on hi apareixen imatges 
dels grups i músics com Buena 
Vista Social Club, Paquito de Ri-
vera, Bebo Valdés, Diego Cigala 
amb Jerry González, entre d’al-
tres.  Fer l’exposició m’ha obert 
moltes portes.

· I fins quan la podem veure?
La tinc pactada per tres anys amb 
Caixa Sabadell i ja s’ha exposat a 
les biblioteques de la diputació, 
Cambrils, Lleida, Reus, Tortosa i 
Terrassa. Ara és a Cadaqués fins 
al setembre, al Teatre Art i Joia. Al 
novembre anem a l’Escola de Mú-
sica Moderna de Badalona. També  
serà al Festival de Música Viva de 
Vic, segurament, i al de Lleida. I si 
algú vol, també pot fer-hi un cop 
d’ull a www.raulesteve.com. 

L’exposició  de fotos 
‘Tacte llatí’ m’ha 
obert moltes portes 

“

”

 Marina Antúnez

Tècnic operador de control de CECAT i fotògraf
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